
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fortsättning från  

Att erövra rymden 19, omvandling   
 

Till Dig, min Gode Fader. 

Idag är det den 18 april 2023. Min gode fader, det är din hundrade födelsedag. – Farmor berättade att när du föddes 

på eftermiddagen den 18 april, då satt farfar i köket med ett glas rödvin. När du kom till världen och han hörde din 

röst, reste han sig upp från stolen och av sin glädje, skålade han för dig, drack av vinet och sa: ”Äntligen en son, en 

enfödd son efter tre döttrar!” Farmor berättade att hon aldrig sett farfar så glad som på din födelsedag.  

Den 18 april 1925, min farfar        Den 3 september 1956: Du, min Gode Far och jag            Far och Son, 1925 

och min far, Lajos och Tibor.           Far och Son, Tibor och jag Szabolcs (Josef). 

  

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, jag talar direkt till dig nu, och tänker påminna oss om några av de dagar vi tillbringade tillsammans efter att du 

lämnat Ungern 1956. Men först fastnade jag för den dagen du presenterade mor för farfar och du nämnde hennes namn. 

Farfar tittade på henne, och sa: ”År du János dotter!?” Vi var goda vänner, träffades på krogen varje söndag, pratade om allt, 

bl.a. historia, vetenskap, politik, liberalism, osv (det var mor som berättade detta). 

Efter att du lämnat Unger vintern 1956, lämnade du ett stort tomrum efter dig. Jag kom hem från skolan och frågade jämt: 

”Var är pappa, när kommer han hem?” Du kom aldrig hem. Jag fick ett nervsammanbrott av det ständiga gråtandet. När du 

sände meddelandet att du hamnat i Kungariket Sverige, var det ett negativt budskap för farfar. Han nämnde flera gånger att 

du borde ha stannat hemma, du kommer aldrig att bli fri, du kommer att behandlas som utlänning och kommer aldrig att slå 

rot i kungariket Sverige. Du vet att han aldrig kom över att du lämnat oss. Sommaren 1962 gick han bort. Han hade bara en 

enda tanke:” Vad ska det bli av med oss i framtiden utan far? Hur ska vi klara oss?” Jag älskade farfar och efter hans 

bortgång kände jag mig ensam. Ytterligare en sorg är att jag aldrig fick träffa min morfar. Men i en dröm träffade jag 

honom. Med ett leende kom han fram till mig och sa: ”Kör hårt, jag är med dig”. Du vet ju att via mamma skickade 

mormor alla dokument om familjens ursprung. Jag har redan använt det. Även morfar är med oss.  
 

Du berättade hur du hade hamnat i Sverige, i uppsamlingslägret i Linz i Österrike. En eftermiddag satt du och din vän vid ett 

bord i en stor sal och pratade om vilka länder som kunde komma i fråga. Man väntade representanter bl. a, från USA, 

Kanada. Australien, Sydafrika. Du ville inte lämna Europa på grund av oss, och inte heller din vän ville det. Han var gift och 

barnlös, han kunde franska och arbetade tidigare som maskinist på ett fartyg i Frankrike. Du tänkte bl.a. på Österrike och 

Västtyskland. – Det dröjde inte så länge innan en man i 45-årsåldern, cirka 185 centimeter lång dök upp ur folkmassan. Han 

frågade er om han fick sitta med vid bordet. Han pratade ganska bra ungerska. Ni sa ja. Han presenterade sig som CIA:s 

Europa-chef. Han sa att det fanns ett problem, som ni skulle tänka på. Han lånade din och kompisens pass och sa att han 

snart skulle återkomma. Du sa till din kompis att detta problem inte var intressant för dig, men han sa också att han kunde 

titta lite närmare på saken.  

 

Så småningom, efter granskningen, kom CIA:s Europa-chef tillbaka, gav ditt pass till dig och sa: ”Tibor, du stannar här……. 

men till din vän sa han att han var OK. Ni satt vid bordet en stund till, sedan gick han och sa att han snart skulle återkomma. 

Dagen därpå började ett rykte om att svenskarna hade kommit, svenskarna var där, deras vita bussar stod utanför ingången. 

Du nämnde att det blev lite kaos, eftersom delegationen från Sverige inte stod på listan över vilka stater som ville ta hand om 

ungrarna. Varje land hade olika krav, bl.a. läkarundersökning, och vad Sverige ville var det ingen som visste. 

  

Delegationens chef började prata om Kungariket Sverige: ”I Sverige råder monarki, och vi har en kung vid namn Gustaf VI 

Adolf. I vårt land råder bl.a. frihet, demokrati, mänsklighet och yttrandefrihet, osv….”  Delegationens chef var en mycket 

god talare, han vände sig till ungrarna och sa: ”Ni som väljer Kungariket Sverige för er framtid, er tar vi väl hand om. Ni 

behöver ingen läkarundersökning för att komma till oss. Vi har vita bussar som står utanför och väntar på er.”  

Ja, min pappa, du nämnde att efter denna presentation av Kungariket Sverige, trots att ni inte visste mycket om det, valde ni 

Sverige. Eftersom ni räknades som ensamstående reste ni nästan omgående med de första bussarna till Sverige. Där träffade 

du Maria, hon reste också som ensamstående, hon var ogift. Hennes systers familj reste senare med andra grupper som 

enbart bestod av familjer. Du berättade att ni först hamnade i Lidköping och därefter i Linköping. Marias broder valde 

Belgien. 

Våren 1958 köpte du ett hus genom din arbetsgivare. Du flyttade in med Maria som din sambo. Även  hon arbetade.   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hösten 1958 fick du besöka en myndighet, Barnavårdsnämnden, tillsammans med Maria. Personalen där ville att du 

skulle skaffa en bostad till det blivande barnet, Maria var havande. Det tog tid innan du förstod vad saken gällde, 

eftersom du inte behärskade språket.  Du nämnde att Maria bodde hemma hos dig, så barnet skulle naturligtvis bo 

där också. Men ändå fick du skriva under ett blankt blad, den 18 september 1958 i Linköping. Därefter gick ni hem 

och samtidigt fyllde en tjänsteman i blanketterna. Det gällde ett faderskapserkännande och ett avtal om 

underhållsbidrag till ett barn som ännu inte fanns. Varken du eller Maria fick en kopia av avtalet. Ingenting mer 

hände i Linköping.  

Du berättade att Maria mådde illa på eftermiddagen på julafton och du körde henne till sjukhuset, där personalen tog 

hand om henne. Du väntade flera timmar, Eftersom ingenting hände, körde du sedan hem efter att ha lämnat grannen 

Harrys telefonnummer till avdelningen på sjukhuset. När du kom hem väntade Harry och hans fru på dig och du fick 

tillbringa julaftonen med dem. De hade en dotter och en son.  

 

Det var mycket kallt och mycket snö. Klockan var mellan elva och halv tolv på natten, när undersköterskan ringde 

från sjukhuset. Hon meddelade att det uppstått problem, judinnan Maria kunde föda när som helst. Hon måste kalla 

på läkare och sjuksköterska, eftersom hon var ensam och en viss panik utbröt på avdelningen. Hon undrade om inte 

du också kunde komma omgående. Din granne Harry svarade i telefonen att ni redan hade druckit vin och inte kunde 

köra. Tiden var dessutom för kort för att hinna dit. Han tippade att det skulle bli en pojke.  

 

Nästa gång telefonen ringde var klockan ca tio minuter över tolv Samma undersköterska meddelade att det uppstått 

ännu ett problem. Pojken föddes exakt klockan tolv på natten och de visste inte hur de skulle fastställa födelsedatum, 

den 24 eller 25 december? Du fick också höra att förlossningen besvärlig. Det var avdelningen på sjukhuset som 

bestämde datumet för gossebarnets, lille Tibors födelse: den 24 december 1958. Du nämnde bl.a. att ni hade en 

mycket trevlig julafton, trots väntan på sjukhusets besked. 

 

 

  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Du nämnde, att efter födelsen gav Maria namnet Tibor åt det nyfödda gossebarnet. 

Nyåret 1959, den 3 januari, i Personakt nr. 1 finns det nyfödda gossebarnets efternamn, men inte förnamnet Tibor, 

det saknas. Han var av manligt kön och hade ett personnummer. Med andra ord: hans identitetshandlingar saknades 

delvis i avtalet daterat den 19 januari 1959. Avtalet var blankt, alltså framkom inte vem som hade fötts.  Du sa att du 

inte sett avtalet förrän 1975. Vem som helst kan se att avtalet är ogiltigt och saknar juridiskt relevans.  

Lille Tibor mellan 1959 och 1960 i Linköping. Du sa att mellan 1956 och 1960 levde ni i Linköping. Ett flertal 

gånger satt Harrys dotter Lisa barnvakt åt lille Tibor. 

Ni flyttade 1960 från Linköping till Stockholm/Farsta. Det var Harry som hjälpte dig med allt i samband med flytten 

till Stockholm.   

 

1964. Jag var fortfarande i Ungern, Baja och på våren, av olika anledningar, bad jag farmor att skriva till dig och be 

dig att skicka mig ett inbjudningsbrev så fort som möjligt. Jag ville komma hit till Sverige, till dig. Farmor var glad 

när hon fick inbjudningsbrevet men jag var ännu gladare. Omgående cyklade jag till en resebyrå där en kvinnlig 

anställd hjälpte mig fylla i ansökan och sa att jag måste till mammas jobb. Jag bad mamma skriva under ansökan 

med två vittnen. -Jag frågade henne vad det kostade, jag måste tillbaka till farmor och hämta pengar. När jag ordnat 

allt kom jag tillbaks till resebyrån. Jag lämnade in ansökan med inbjudningsbrev. Jag frågade henne hur lång tid 

handläggningen skulle ta. Hon svarade cirka 3 - 6 månader. ”Du är bara 14 år, det kan vara fördel i detta fall.”  

 

Sommaren och sommarlovet gick som vanligt. Vi badade i Sugóvica, en gren av Donau som rinner nedanför min 

morfars hus. Många badade där, bl.a. en nära grannfamilj till oss. Sonen var brandman till yrket. Vi kände hela 

familjen väl, det var en bra familj. En eftermiddag badade jag och han, vi satt på stranden. Han frågade mig: ”Vi har 

varit här minst en timme och du är i tanken någon annanstans? Lyssnar du på mig?” frågade han mig. ”Visst gör jag 

det. För en månad sen lämnade jag in ansökan för att resa till pappa.” Han tittade på mig, slutade skratta, och sa till 

mig: ”Vad har hänt med dig? Är du tokig? Om det är sant är du landets största idiot! Du ska göra militärtjänst i 

stället. Jag har aldrig hört talas om att någon yngling i din ålder lämnat landet. Glöm bort det, du kommer aldrig att 

lämna Ungern.” ”Vi får se,” svarade jag. Det var sista gången vi träffades. Inom tre månader fick jag pass och 

inresetillstånd. 

I början av december träffade vår mor brandmannen och han frågade henne: ”Var är din son, har inte sett honom sen 

i somras?” ”Han är hos sin far i Stockholm.” Han tittade på henne och kunde knappt röra sig. – Han reste dramatiskt 

bort och gjorde en jättesväng som 14-årig yngling. Han bör vara ensam i detta sammanhang i detta land. Vilken start 

i livet, hur ska han avsluta det? Mor skrev det här i ett brev: 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

”Pappa, du vet att Maria och lille Tibor flyttade ifrån oss våren 1965. Året därpå gifte hon sig med dansken, 

civilingenjören Kristian Jensen och blev fru Jensen från Köpenhamn. Hon flyttade till honom med lille Tibor till 

honom till hans villa på Ekerö. Jag vet att du och Kristian kom jättebra överens, ett flertal gånger var han hemma hos 

oss i Farsta. Ni hade ofta kontakt och ringde till varandra ganska ofta.” 

 

Pappa, du kommer väl ihåg när vi hösten 1966 åkte till Linköping för att besöka Harry och hans familj?  De var 

jätteglada för att de fick träffa dig och lille Tibor igen. Jag bara stod där, jag iakttog situationen och såg hur mycket 

Harry och hans familj älskade er. Du pratade mest med Harry och hans fru och nämnde att Maria gift sig med 

Kristian och bodde i Ekerö. Hon kunde inte komma, Sonen som var två år äldre än jag var mest upptagen med lille 

Tibor, så Lisa tog hand om mig. Jag började prata svenska så vi kunde diskutera olika saker. Jag fick läsa finska, och 

hon sa att om jag träffar finnar i framtiden så blir det inga problem att förstå dem. Jag sa åt henne att hon hade rätt, 

jag hade en finsk kompis, Hannu, i skolan, vi gick i samma klass. Den tid som vi tillbringade hemma hos Harry och 

hans familj var unik. Den glädje, den kärlek, den förståelse som familjen bemötte oss med var enastående. Jag 

glömmer aldrig den stund vi tog farväl av dem innan vi åkte tillbaka till Farsta. Alla fyra tog och lyfte upp lille 

Tibor, kramade och pussade honom. Alla fyra började gråta. De stod framför huset och vinkade tills vi försvunnit ur 

sikte. En bit på vägen hem frågade lille Tibor: ”Pappa. Varför grät alla fyra när vi skildes åt?” Du svarade, att du inte 

visste varför. – Pappa, nu, nästan efter 60 år, förstår jag varför familjen grät när vi lämnade dem den kvällen.  De 

kände på sig att den lilla stunden ni möttes var det allra sista mötet mellan er. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilder från Gotland 1966.  

1962 fick du ett jobb i Trångsund hos ett företag som tillverkade bl.a. kabelskor. Du jobbade i verkstaden och 

behärskade alla verkstadsmaskiner. Men efter ungefär ett år fick du ett nytt jobb på kontoret som konstruktör. Där 

träffade du bl.a. Henri, som förblev din allra bäste vän i detta liv. Han var smålänning, och om jag minns rätt bodde han 

tidigare i Växjö. Han var verktygsmakare på jobbet men också jätteduktig i bl.a. historia, geografi. Han var dessutom 

en skicklig fotograf. Det är hans bilder ovan. Henri var gift med Karin, hon var värmländska från Karlstad. 1965 och 

1966 var vi tillsammans på semester. 

 

Mot slutet av år 1966 kom mamma och min syster Emöke till oss som invandrare. Du kommer väl ihåg att jag tog 

tunnelbanan till T-centralen/Centralstationen för att möta dem, medan du stannade hemma och lagade mat. Äntligen 

var vi tillsammans igen efter så många och svåra år. Vi hade mycket trevligt tillsammans, det var en lyckad 

återförening. En söndag reste du till T-centralen där du mötte Kristian och lille Tibor som följde dig hem till Farsta. 

Där fick mamma träffa lille Tibor också för att lära känna honom också. Året därpå fick hon ett meddelande hemifrån 

att mormor hastig insjuknat och mor reste tillbaka till Ungern för att ta hand om henne. Hon gick tillbaka till sitt gamla 

jobb som hon hade innan hon reste hit. På det viset kunde hon ta hand om mormor och jobba samtidigt. 

 

Du började jobba på Televerket i Farsta. Televerket var då ett statligt elitföretag med gott rykte, parallellt med 

Ericsson. Inom kort tid hade du några riktiga vänner som du länge jobbade ihop och delade kontor med. 

 

Mellan år 1964 och 1970 var det skola och studier för mig. Jag började skolan i Farsta och slutade på Norra Real, där 

jag tog examen 1970 med titeln fackingenjör. Skoltiden var mitt livs hittills finaste upplevelse. Farsta skolans rektor 

Elis Broberg var allra bäst, än idag ser jag honom, hör jag hans röst. Hans sekreterare, studierektorn och hans 

sekreterare glömmer jag aldrig. Studierektorns kusin jobbade på Televerket i Farsta tillsammans med dig på samma 

kontor. Du och Broberg stod hela tiden i centrum under hela min studietid. Det var hårda studietider. Men det gav 

resultat. 

 

Emöke studerade också, mellan 1967 och 1970, vid Hermods konstskola. Hon fick bästa betyg i alla ämnen. 

 

Under en lång tid framöver, nästan varje lördag, åkte du och Emöke till T-Centralen. Där mötte ni Kristian och lille 

Tibor, och han följde er hem till Farsta. Nästan varje lördag och söndag var han hos oss. På samma sätt och väg åkte 

han tillbaka till Ekerö.  

 

Du betalade underhållsbidrag till lille Tibor från 1965. Den 30 mars 1965 satte kungen ditt faderskapsärende under 

sigill, dvs. under Kungl. Maj:ts Sekret.  Kristian sa flera gånger till dig att Maria hade bra ekonomi, hon jobbade på 

samma företag som Kristian och att hon inte saknade underhållsbidraget. Men det gick inte att ändra på det. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, du kommer väl ihåg våren 1969, när någon 

ringde på dörren. När du öppnade den stod lille Tibor 

ensam där. Du blev förvånad och du frågade honom 

om det var problem där borta i Ekerö. Han svarade 

nej. ”I morse fick jag veta att skolklassen ska besöka 

en kristen kyrka. Eftersom jag inte är intresserad alls 

av kyrkor, lämnade jag klassen och kom hit i stället 

för att hälsa på er. Ingen vet att jag är här.” 

Du frågade honom: ”Hur ser du ut? Sluta röka 

omgående. Klipp håret och börja studera ordentligt. 

Din mor ringde mig föra veckan och sa att skolans 

rektor vill prata med mig eftersom du är sämst i 

klassen och du måste ändra på det för att bli bättre.” 

Han hade sin kamera hängande runt halsen. 

Pappa, du vet att lille Tibor var mycket intresserad av världsrymden, universum, galaxer, planeter, flygande tefat och 

utomjordingar. När han var hos oss pratad han och jag nästan alltid om rymden. Han kände till Adamskis bok och 

tyckte mycket om den och andra UFO-böcker han tittade på. 

 

En dag när du kom hem från jobbet sa du att Maria ringt dig igen och berättat att lille Tibor kommer hem sent på 

kvällarna. Folk ringer till henne och berättar att hennes son är ute jämt och börjar prata, bl.a. på bussar och pendeltåg 

om att frälsaren har kommit. Hon blev bara tyst i telefonen, kunde inte svara, hon hade ingen kontroll på honom.  

 

Efter detta uppstod en kortvarig tystnad, varken lille Tibor eller Maria har ringt. Detta var ju under 1970. 

Mellan år 1970 och 1971 hade du en utställning i Televerket i Farsta. Några av dina tavlor ställdes ut där.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

De första två målningarna i färg och svartvitt, en TV-inspelning från 1964, Norden; flickor från Nigeria och porträtt av 

oss. Ursprungligen fanns minst 20 målningar på utställningen. Du spelade piano och gitarr. 

 

Nu visar jag målningar av Emöke också, du hjälpte henne mycket i början med hennes konst.  

Självporträtt, från 1971 

och 1981 

Porträtt av släkt och bekanta 

Mellan år 1967 och 1970 studerade Emöke konst vid Hermods 

konstskola. 

Hon fick högsta betyg i varje ämne 
 



 

 

 

  

 

   

  

 

 

 

 

  

 

  

  

 

 

 

 

 

  

Släktporträtt  

Släktporträtt  

Släktporträtt  

Porträtt av släkt och bekanta 
En av hennes specialiteter är porträttmålning, här ett urval 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Stilleben 

En annan av hennes specialiteter är stilleben, här ett urval 
 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 



 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Grafitteckning/stilleben 

En ytterligare specialitet är grafitteckning, här ett urval. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Silversmed 
Du känner henne och du vet att hennes favoritverksamhet är att 

ta fram nya smycken: halsband, ringar, armband, örhängen och 

hårspännen. Detta är ett urval av hennes design. 

 

Du byggde en liten silversmedsverkstad åt henne, där 

hon själv kunde ta fram sina smycken av silver under 

80-talet. 

Silversmed 
 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Silversmed 
Hennes favoritverksamhet är att ta fram nya smycken såsom halsband, ringar, 

armband, örhängen och hårspännen. Detta är ett urval från hennes design. 

Modeller av papper 2004. 

 

Hon kan även sticka och virka. 

 

. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

Modellbygge 

Modellbygge 
Hon är även en mycket duktig i modellbyggare. Hennes båtmodeller i början av augusti 2001 öppnade vägen till ett omfattande 

modellbygge av den kosmiska arkitekturen. Vi skapade över 80 modeller av papper. Pappa, När jag såg hennes båtmodeller sa jag åt 

henne: ”Nästa modell blir ett hus.” Då började min kosmiska arkitektur modeller se världen.  (Se länken Vetenskap, Självbiografi 

sidorna 12-15. 

 Kvarnen var hennes nästan självständiga modellbygge samma år. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vågen ovan och lyran nedan är hennes senaste modellbygge. Hon har varit medskapare 
 i alla modellbyggen 

 
Musik 

1992. I Virgo musikstudio spelade vi in ett antal låtar på 

ungerska. Den här musikstudion byggde jag sommaren 1992. 

1985. Hon komponerar och spelar sin egen musik. 

Den nygamla folkmusiken från Asien 
Enligt ett flertal experter härstammar hennes musik från Asien och den sträcker sig tillbaka flera tusen år. Kortfattat kan man säga att 

hennes musik återspeglar dåvarande musikkultur. Det visade sig ganska tidigt att denna musik passade bäst ihop med ungersk historia. 

Varje musikstycke motsvarar en speciell händelse och vi har skapat två historiska musikkassetter, dels från hunnernas tid och dels från 

magyarernas tid. Texterna är på ungerska och dem skrev jag själv. 

Hon började komponera sin speciella musik 1985 och har sedan dess komponerat ett hundratal musikstycken varav några går att sätta 

svensk text till. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Min syster Emöke är en utmärk kompositör av musik från förflutna tider. Jag lyssnade först på hennes musik, sedan placerade jag 

musiken i olika tider i samband med olika händelser och skrev texter därtill. Så blev HUN-MAGYAR MONDA I och HUN-

MAGYAR MONDA II till. Pappa, det var ditt önskemål att även spela in låtarna på kassetter. 1992 blev detta verklighet. 

Modell av Attilas slott i Pannonien, Ungern, 2008 – JK. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hon har även 

komponerat 

musik bl.a. till 

vår farfars och 

farfarsbrors 

dikter. Farfars 

dikter är ro-

mantiska och 

tillägnade 

naturen. 

Modell av Arpáds slott i 

Etelközben, Asien, 2008 – JK. 

 

OBS! Vi är emot mord och krig! 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Farfars minnesalbum 

 

 

Pappa, du kommer väl ihåg att handläggningen av ditt faderskapsärende? Hon blev ständigt sjuk. . Depression. 

 

Hon spelar många olika instrument. 

 

 

 

 

Nu tänker jag lägga fram farfars teckningar som han tecknade till sina vackra, romantiska dikter.  

Pappa, du tyckte om Emökes musik och texterna jag skrev. Du skickade några inspelningar till din barndomsvän, 

István/Stefan i Melbourne, Australien. Han hade en bekant som var professor/expert i musik, och han lät denne professor ta 

del av inspelningarna. Han tyckte att hennes musik härstammar från det forna Asien, från hednisk tid och kultur. I Asien 

fanns inte kristendom då. Denne musikprofessor lät några av sina vänner lyssna på och analysera musiken och alla tyckte 

detsamma. Jag försökte marknadsföra kassetterna såväl här i Sverige bland ungrarna som i Ungern, men jag blev stoppad. Jag 

vet av vilka. I Ungern av idag härstammar historien från Stefan den Helige. Ursprunget vill man inte tala om. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

                    Blandade motiv 



 

                                                Porträtt. Pappa, din äldsta syster Pannika, 1909 - 1921 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Pappa, här har jag farfars teckningar. Han var skogsinjenjör och var kanske den bästa 

matematikern på sin tid i Baja. Farfar hade också sin egen stil. Han spelade piano och violin. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, här har du din farbrors, Simons, teckningar, bl.a. Immanuels korsfästelse, som fortfarande finns i St. 

Antonius församling i Baja. Ett självporträtt av honom. I vår familj och släkt finns konsten i vårt blod. 

III Béla Gymnasium, Baja, av konstnären Éber Sándor, som var en av Simons bästa 

vänner, kanske hans allra bästa vän. Éber var berömd i hela Ungern på 30-talet. 

Både farfar och Simon gick i detta gymnasium tillsammans med Éber.  

Hösten 1964 började jag här, det var min sista skola i Baja, Ungern. 

 

 

Simons dotter Helena var fenomenet i 

släkten.  Hon klarade en femårig 

universitetsutbildning på två år och 

Musikakademin klarade hon på sex 

månader, hennes instrument var piano. 

Även Krister har musiken i blodet.   

. 

 

Detta var ett konstverk av vitéz 

Kemény Simon, en 

öppen kista i vilken en ungersk karta 

låg fastkedjad, en symbol för 1 000 år 

placerad på ett skåp. 

Utställningen ägde rum i III Béla 

gymnasium ca 1936 – 39. Tusentals 

och åter tusentals besökare såg detta 

konstverk, även prästerskapet.  Du såg 

det också, pappa, och på 80-talet 

tecknade du av Simons verk, som 

minne. 

 

 

Kyrkan i Baja där du och mamma gifte er den 3 oktober 

1948. Teckning av Éber 

Simons målning av Immanuel korsfästelse finns i denna 

kyrka, St. Antonius församling, Baja. Teckning av Éber. 

”Regnum Marianum” 

Maria rike. 

1000 år, . Upp.20:1-3 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, du berättade följande: I början av 1971 (påsken) ringde lille Tibor upp dig på ditt jobb på Televerket. Han meddelade att 

han snart skulle tas in på sjukhus, där han skulle opereras, någonting med huvudet. Han var mycket rädd, orolig, nervös och bad 

dig att följa honom och vara med under operationen. Tyvärr kunde du inte följa honom p.g.a. jobbet, men du tröstade honom 

och sa åt honom att hålla ut och inte vara rädd. Lille Tibor lovade dig att så fort han lämnat sjukhuset skulle han höra av sig. 

Samtidigt bad han dig att fråga mig om han fick ta med sig flygplansmodellen, som han och jag nästan färdigställt i Farsta till 

Ekerö efter att han lämnat sjukhuset.  ”Det får du säkert”, sa du åt honom. Sedan slängde han på luren, eftersom hans mor 

kommit hem från en närbelägen butik. Hon visste inte att lille Tibor redan hade lämnat meddelandet till dig. Se bilaga   – Han 

ringde aldrig. Inte heller Kristian Jensen hörde av sig. Lille Tibor kallade dig för pappa. Du nämnde också att varken 

lille Tibor, Kristian eller Maria ringt dig därefter. 

  
 

Pappa, du har inte sett detta intyg på namnändringen från Tibor till Krister. Det skedde 1974. Självklar kyrkan har 

fått men inte du. Alltså kyrkan hade kännedom om namnändringen liksom Barnavårdsnämnden. 

 

 

En kopia av detta namnintyg skall 

sändas till vederbörande 

församlings expedition för att 

komplettera församlingens 

register.  

Stockholm, 6 augusti, 1974. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

Pappa, du såg inte detta intyg på namnändringen från Tibor till Krister. Det skedde 1974. Självklart har kyrkan fått 

det, men inte du. Kyrkan hade kännedom om namnändringen, liksom Barnavårdsnämnden. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, här har vi ändringen av släktnamnet från E…. till R…… 1975.  Frågan är vem som sökte denna ändring. Jag 

är inte säker på att det var Maria. Kände Barnavårdsnämnden till namnändringen? 

 

 

 

Socialassistenten skrev ett brev till dig daterat 2 juli 1975. Efternamnet/släktnamnet ändrades från 

E….till R….. en månad tidigare. Kände inte socialassistenten till detta?  Hon skriver att Fru E….. har 

tagit kontakt med henne. Fru E….. levde inte i Sverige, fru E…… var Marias moder som då levde i 

Ungern. Ser du Pappa, så här börjar din faderskapsproces som du väl känner till. 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, du själv har läst Catharinas brev och du ringde henne. 
Du ringde till Catharina och frågade henne vad hon menade med fortsatt underhåll. Du har knappast träffat lille Tibor på 

nästan på fem år och vill nu träffa och prata med honom. Var är han nu? Du frågade Catharina. Hon svarade att du inte har 

rätt att träffa lille Tibor bara betala underhåll efter honom. Därefter bröt hon samtalet. Du, far, blev misstänksamt, något 

stämmer inte. Du var säker på att Marias svåger var biologisk far till lille Tibor.   

 

 

 

 

 

Konsthögskolan i Budapest 

Intyget är utfärdat för dig, pappa, 

Tibor Kemény, 1943 

 

Ett intyg att du studerade till skulptör 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eftersom du var tusenkonstnär, konstruktör till yrket och hade studerat på Konsthögskolan som skulptör i Budapest i början 

av 40-talet, upprättade du fackmässigt så kallade antropologiska analogier, om oss och Marias systers barn. Detta hände i 

slutet av 1975 och början av 1976. 
  

Antropologiska analogier utfördes fackmässigt av T. Kemény, år1976 
avseende familjen Kemény i samband med Tibor Keménys faderskap. 

avser Tibor E…. 

Tibor Kemény 

Född 1923 53 år 

gammal. 

Negativ silhuett    positiv silhuette 
 

Szabolcs Kemény 

f. 1949, 26 år gammal 
Negativ silhuett        positiv silhuett 
 

Emöke Kemény 

f. 1950, 25 år gammal 
Negativ silhuett       positiv silhuett 
 

Antropologiska 

analogier 

Bilaga 14   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Negativ och positiv silhuett placerade omlott. 
 

Placerar vi de positiva och de negativa silhuetterna omlott ser vi att de passar väl ihop. 

     Min fader                     Jag                          och min son 

Lajos Kemény          Tibor Kemény           Szabolcs Kemény 

Bilaga 14 (2)   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

blodgrupp 

blodgrupp 

blodgrupp 

Tibor E….. 

f. 1958, 7 år gammal 

Negativ silhuett      Positiv silhuett 
 

Frans jr. 

f. 1955, 7 år gammal 
Negativ silhuett          positiv silhuett 
 

Marika  

f. 1951, 11 år gammal 
Negativ silhuett       positiv silhuett 
 

Utgångspunkten i denna undersökning är Frans egna barn, ovan.  OBS! att Frans hade 

ett tredje barn i sitt äktenskap med sin hustru Emma. Det var en dotter som föddes på 

70-talet. Hennes namn är Katalin. Emma var Marias äldre syster. 

Marias systers barn 

Bilaga 15  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilaga 15 (2) 

Placerar vi de positiva och de negativa silhuetterna omlott, ser vi att de passar 

väl ihop. 

Den här utredningen och utvärderingen av skallens uppbyggnad gäller enbart oss och Marias svågers barn. Den 

är bara en del av helheten, men den räcker för att se att lille Tibor var fosterson till dig. Men Pappa, ändå 

ringde han sitt sista telefonsamtal till dig. Mycket sorgligt och tragiskt. 

(Man kan jämföra dem med Immanuels syskon Maria, Marta och Lasarus i evangelierna.) 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa! Nästa brev från Catharina kom den 11 december 1975. Detta brev såg annorlunda ut innehållsmässigt. Namnet Tibor står 

inom parentes, och underhållet gällde för Krister, dvs. han som var blivande student på gymnasiet. För första gången dök namnet 

Krister upp i samband med ditt faderskapsärende.   

 

Du tog kontakt med Catharina via telefon och frågade i första hand vem Krister var, du kände ingen med det namnet, du hade 

ingenting med honom att göra. Catharina sa att Krister är Tibor, namnet Tibor hade ändrats till Krister. Du nämnde att du inte 

visste om namnändringen och att du personligen ville träffa lille Tibor. Catharina sa igen att du inte hade rätt att träffa honom, 

bara betala underhåll. Du sa att du inte var far till lille Tibor. Du visste vem fadern var och han kunde få ta över Tibor och betala 

underhåll om det var nödvändigt. Du skulle anlita en advokat och ge honom i uppdrag att upphäva 1958 års avtal, vilket du aldrig 

såg. Catharina svarade att du var far till Krister, oavsett vad du skulle göra, du måste betala underhåll till honom och om det 

behövs kan vi muta din blivande advokat, sa Catharina. Sedan var samtalet slut. Därmed startade hon lavinen i detta 

sammanhang. 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den 19 december 1975 kom ytterligare en uppmaning från advokat för att du frivilligt skulle betala underhåll till 

Krister. Advokaten hänvisade till 1958 års avtal vilket saknar juridisk koppling till dig, alltså ogiltigt, och du såg 

det aldrig. Självklart var att du nobbade advokaten. 

 

I mitten av december 1975 köpte Marika Rosfjord ett hus i Ekerö och flyttade tillbaka dit med Krister R den 31 

december 1975. Marika R blev alltså mycket rikare utan Kristian Jensen.  

   

Som bevis hade du antropologiska analogier i form av ett fotografialbum i tre exemplar. Som jag redan nämnt 

jobbade du på Televerket i Farsta. På jobbet träffade du några av dina chefer och berättade vad som hänt angående 

lille Tibor. Du visade albumet för dem och alla tyckte att du inte var lille Tibors far. Samtidigt tyckte alla att det 

var märkvärdigt att han försvann och det plötsligt dök upp en okänd person med namn du kände inte. En av 

cheferna rekommenderade advokaten Anders och tillade: ”Han är en komplett advokat, du ska vinna målet.”  

 
Den 14 januari 1976 besökte vi (du och jag) advokat Anders i hans bostad. När du presenterade ärendet i sin helhet var 

Anders mycket nöjd med beviset mot Frans, han var biologisk far till lille Tibor. När du överlämnat ärendet till Anders och 

även ett fotografialbum som en del av helheten, gav du honom i uppdrag att upphäva faderskapserkännandet från 1958 och 

att arrangera en blodundersökning i vilken även Frans ingick. Du ville inte betala underhåll till Krister. Jag kommer än idag 

ihåg vad Anders sa åt dig: ”Det är svårt att upphäva ett faderskapserkännande om det inte är hundraprocentigt säkert. I detta 

fall är det mycket möjligt. Vi ska ordna blodundersökningen, och den ska ge samma resultat som de antropologiska 

analogierna bekräftar. Jag tar emot uppdraget, och Tibor, vi ska vinna.” Du fick rättshjälp för att stämma Krister inför 

domstol. Samtidigt nämnde du att du aldrig hade sett något avtal från 1958 som avsåg faderskap och underhållsbidrag. 
 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den 19 januari upprättade Anders ett brev till Advokaten med ”Broder!” som inledning. Anders första steg i 

ärendet var katastrofalt. I stället för att stämma Krister enligt uppdrag och rättshjälp, arrangerade han en 

blodundersökning utanför domstolen och bad advokaten skicka honom adressen till Krister. Mot 

underhållsbidraget gjorde han inte mycket, men bad honom att skicka en kopia av avtalet från 1958 och avslutade 

brevet sålunda: ”Med de bästa hälsningar från Tillgivne Anders.” 

 
Samma dag, den 19 januari, fick du rättshjälp, ang. Upphävande av faderskapserkännande. Motpart Krister R, 

som hade Tibor E’s identitet.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Den 20 januari 1976. Advokatens svar var kort, han bad Anders att vänta med stämningen. Han skickade en kopia av 

avtalet och ställde samtidigt frågan om frivillig blodundersökning till Catharina.  
  

 

  

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Den 28 januari fick Anders besked om att såväl Marika som Krister var villiga att frivilligt medverka till en blodundersökning. 

Han skulle lämna in stämningen åt dig så fort han fått mantalskrivningsbevis på dig. 

 

Min Gode Far, lavinen är igång. 
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Det är märkvärdigt att allt gick så fort. Enligt Catharina hade du inte rätt att träffa lille Tibor, men Krister medverkade 

frivilligt till en blodundersökning. Nu stoppade Anders och Kristers advokat upphävandet av faderskapserkännandet. 

Den 3 februari 1976 stämde Kristers advokat dig inför Handens tingsrätt ang. underhållsbidrag till Krister och i 

stämningsansökan står fortfarande Marikas gamla adress trots att hon och Krister var mantalsskrivna på Ekerö sedan 

30 december 1975. En fullmakt från Marika R och Catharina sändes till tingsrätten.  

 Frågan är hur Kristers ärende kom till Stockholms Socialförvaltning. Maria själv kan inte komma och begära 

underhåll till en okänd vuxen person, det måste finnas en annan väg. Ett protokoll från 1975. 

 

 Sociala centralnämnden.  §21 ur ett protokoll fört en sammanträdesdag den 7 januari 1975. Protokollet är skrivet på 

ett gammalt byråkratiskt språk, som för en utomstående är ganska svårbegripligt. Men bakom det byråkratiska språket 

döljer sig två enskilda ärenden. Dels ärende nr 49/1974, därtill hörande tjänsteutlåtande av den 28 november 1974, 

dels ärende nr 56/1974, tillhörande tjänsteutlåtande 10 december 1974. Ärenden finns under § 21 (hemligt). Ärende 

nr. 49/1974 avser Krister, född 1948 och ärende 56/1974 avser Tibor E, född 1958. 

Vidare framgår ganska tydligt av protokollet att det rör sig om åtgärder enligt lagen om fastställande av faderskap till 

barn utom äktenskap med undantag av 5§.  Handläggningen av ovan nämnda ärenden skedde enligt då gällande 

system. Detta protokoll fick Kristers advokat efter en tid tillsammans med intyget om Catharinas anställning och 

hennes fullmakt sände till tingsrätten. Det hamnade också hos Handens tingsrätt, Aktbil. 9. I stämningen till Handens 

tingsrätt hänvisar Kristers advokat som ställföreträdare II i första hand till Stockholms sociala centralnämnd och i 

andra hand till Catharina genom Stockholms socialförvaltning, familjerättssektionen. Den här uppställningen 

användes hela vägen, Av protokollet framgår tydligt att ärendena lades fram av en delegation och de hamnade på 

socialdirektörens skrivbord. En delegation bör i detta sammanhang vara utomstående, antigen från Hovet, 

kungen/Frimurarna (Rom/Vatikanen eller USA/CIA.) Kristers ärende var totalt okänt i Sverige, det var bara kungen 

som kände till det och förmodligen hänvisade delegationen till Stockholms Centralnämnd. Protokollet skrevs efter 

namnändringen från Tibor till Krister 1974. Sektionschef är också en tjänsteman. 

  

 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intyg från Stockholms barnavårdsnämnd, januari 1976. Intyget gäller underhållsbidrag till Tibor E 1975.  

Lille Tibor var då redan död. 

 

 

 

 . Den 9 februari 1976 skrev Anders till Kristers advokat att han ville ha tid på läkarlaboratoriet, Sofiahemmet, där Krister och 

Marika R skulle lämna blodprov. Han behövde informera läkaren om uppgifter till läkarintyget. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Den 13 februari 1976 besökte du och jag Läkarlaboratoriet, Sofiahemmet, där du lämnade blodprov. Den 26 februari 1976 

lämnade Marika och Krister blodprov angående faderskap. Av intyget framgår att Krister använde lille Tibors   

identitetsnummer/personnummer. Du betalade 75kr för samtligas blodprov. Anders hade möjlighet att tala med läkaren ang. 

Krister på Sophiahemmet.  

 

 

Anders 

 

 

 

 

 

Kristers advokat 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristers advokat 

Anders 

Kristers advokat 

Anders 

Anders 

Kristers advokat 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Den 18 mars 1976 inleddes huvudförhandlingen hos Handens tingsrätt. Jag följde dig dit. När Anders såg att jag följde dig, sa han 

åt mig: ”Du behöver inte vara här”. ”Visst behövs han här, han är min son”, sa du åt honom. ”Min dotter är redan sjuk, hon har 

problem med nerverna och stannade hemma. Så vi båda är här”, sa du åt honom. Varken Marika, Krister eller Catharina var 

närvarande. 

Kristers advokat 

Kristers advokat 

Anders 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

Kristers  

Kristers 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristers  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Kristers advokat 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Under hela huvudförhandlingen tittade vi på varandra. Vi hörde när Kristers advokat berättade att Krister var klen och saknade 

försörjning, han skulle gå i gymnasiet. Vi visste omgående att advokaten berättade om en okänd person som inte 

överensstämmer med lille Tibor. Han var något kraftig, fysiskt var han inte svag, och han var den sämste studenten i skolan. 

Jag märkte att Kristers advokat var mycket lugn, behärskad. Han agerade väl genomtänkt och domaren nickade 

stundvis till. Jag hade den uppfattningen att själva domen redan var redan klar innan huvudförhandlingen började. 

Anders var ganska svag, och Kristers advokat hoppade på honom direkt, han godkände ingenting av vad Anders 

försökte bevisa. Han godkände inte ens att du tog hand om din sjuka dotter Emöke, men det var viktigt att du betalade 

underhåll till Krister som du aldrig sett. Kom ihåg, pappa, vad Anders sa efter huvudförhandlingen utanför tingsrätten: 

”Så mycket insyn har jag i detta ärende, att jag vet att själva underhållsprocessen aldrig skulle ha startats. Det är en 

katastrof. Det är det dummaste jag varit med om. Det var inte genomtänkt. Ett underhållsärende som avslutades och 

började om igen i en oviss situation är galenskap.” Någonting hade hänt med honom efter rättegången. Kom ihåg att 

vi pratade hela tiden på hemvägen om vad som hänt vid tingsrätten. Anders hade rätt….” 

 

Vi diskuterade nästan hela tiden hur ärendet skulle fortsätta utan Anders. Du gav honom i uppdrag att 

ogiltigförklara avtalet från 1958, men det gjorde han inte. Kom ihåg vad Catharina sa i  telefon: ”Om det visar sig, 

då kommer vi att muta din blivande advokat.” Och det gjorde hon enligt protokollet av 1975, se ovan. Det var ju 

givet att du skulle förlora hela tiden i domstolarna.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Statens Rättskemiska Laboratorium, B 291/1976 

Tibor Keménys faderskapsärende i samband med  

Krister R. 

  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Att du skrev till Statens rättskemiska laboratorium var givet. Lille Tibor försvann, Kristian Jensen likaledes och 

Maria har slutade ringa dig, alltså bedrägeri, fusk och olika brott var uppenbara. Krister var ju då ett mysterium i 

ditt faderskap, alltså Barnavårdsnämnden knöt Krister till dig via protokollet av 1975. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

När det gäller sällsynta anlagen återkommer jag vid ett senare tillfälle.  

Jag kan tillägga att du och jag besökte S.R.L. den 12 juli 1976, träffade både föreståndaren och laboratorn och 

Hade en lång djupgående diskussion i ärendet. Bl.a. framkom av samtalet att laboratoriet aldrig hade sett eller kände 

till Maria och Krister och deras blodprov skickades också in till laboratoriet från det berörda läkarhuset 

 

 

 

OBS. En kopia av originalet till dig pappa.  Barnets B MNSs  -- D+E---   

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OBS.  Originalet av protokollet till dig pappa..  Barnets B MNSs  -- D-E---   

 

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Grannen Harry svarade i telefonen att de redan hade druckit vin (ang. bilkörning), och tiden 

var för kort för att hinna 

dit.  

 

Harry tippade att det skulle bli en pojke. Nästa gång telefonen ringde var klockan ca tio 

minuter över tolv.  

 

Samma 

undersköterska meddelade att det uppstått ännu ett problem. Pojken föddes exakt tolv på 

natten och de visste inte hur 

de skulle fastställa födelsedatumet, den 24 eller 25 december? Förresten var förlossningen 

besvärlig. Sanningen var 

att varken min far eller judinnan Maria var religiösa. Den 19 januari 1959 utfärdades 

dokumentet, man skrev bland 

annat dit judinnans flicknamn E… och lille Tibors födelsedatum, den 24 dec. 1958, 

sjukhuset i Linköping valde den 

24 december som födelsedag. På dokumentet saknas förnamnet Tibor, hans manliga kön, 

och hans kompletta 

 
OBS. En kopia av kopian till Socialstyrelsen.  Barnets B MNSs  -- D-E---   

 

Här har vi tre olika protokoll av ett och samma faderskapsärende. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OBS. En kopia av originalet. Barnets B MNSs  -- D-E---  En mycket skicklig förfalskning. Skrivmaskin utan 

färgband användes för att ändra minus – till plus + på protokollet.  

 

Pappa, återigen fann du ett grovt brott, en mycket skicklig förfalskning. Du kände på dig att även där kan man begå 

brott, därför skrev du till Statens rättskemiska laboratorium. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Samtidigt vet vi att tf. föreståndaren aldrig såg kopian eftersom den var redan fanns hemma hos dig. Av den kopian 

finns bara en, den förekommer i denna redovisning. 

Den här korta redovisningen är bara en liten del av den totala undersökningen av fusket. Men föreståndarens brev 

var definitivt en hjälp för dig. 

Originalprotokoll till min fader Tibor Kemény 

Kopian av originalprotokoll till min fader Tibor Kemény 

Kopian av originalprotokoll till Socialstyrelsen  

Tre olika dokument av ett undersökningsresultat angående min faders faderskapsärende avseende Krister 

R. Förfalskningen skedde i Krister Rs blodfaktor p.g.a. att den inte stämde överens med Marika Rs 

blodfaktorer. En man som tillhör blodgrupp ORh+ kan inte avla ett barn med BRh- med en kvinna som har 

ABRh+.  Studerar vi Marikas blodundersökningsresultat, ser vi att Marika R. är en låtsasmoder till Krister, 

inte biologisk. I detta fall var det faderskapet som gällde och moderskapet tog man för givet.  

   

Moder A2B 

Barn B 

Man   0 
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Vadeinlagan till hovrätten har Anders skickat in, därefter kompletterade du vadeinlagan, i vilken bl.a. fanns 

antropologiska analogier, se ovan. Kristers advokat bekräftade att även han fått den. Det betyder att också han 

visste om allt som berör ditt faderskap i detta fall. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fullmakt av Krister R Skickades till Svea hovrätt. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fullmakten från Krister, där han meddelar att hans advokat, XXX, får I fortsättningen representera honom. Underskrift as 

Krister i januari, 1977.  
 

Tibor E skulle fyllt 18 i december 1976. En fullmakt, underskriven av Krister R, överlämnades till advokaten som representerade honom 

mot min fader i ärendet rörande underhåll till Krister R. Fullmakten är underskriven av Krister R utan dennes  vetskap. En förfalskning av 

ett dokument med Krister R:s namn. 

 

  

 

 
  

 

 

Du vet, pappa, att lille Tibor skulle ha fyllt 18 år i december 1976. Eftersom Krister tog över hans identitet, fick 

han lämna in en fullmakt till sin advokat. Vi kan se att fullmaktstexten skrevs av advokaten själv och signerades av 

Krister. Advokaten sände sedan fullmakten till Svea Hovrätt. Krister vann målet i Hovrätten.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Jag vet att du vägrade betala underhåll till Krister och Stockholms socialförvaltning tog in bidraget från dig genom 

Kronofogden som stall summan av din lön 1977. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kortfattad översättning 

– vad saken gäller-  

Underhåll till krister 

  

 

 

Maj 1977 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Bokstaven ”M” är en symbol för hybrid. 

Pappa, vi är nu i maj 1977.  Du bad mig att skriva ett brev till 

Stockholms socialförvaltning och be dem att skicka en 

sammanfattning av din faderskapsutredning i samband med avtal 

av 1958. Socialinspektören svarade och skrev bl.a. att 

blodundersökningen visar att du skulle kunna vara far till 

flickan. På den tiden hybrid, det tredje könet var okänt. 

  

 
Du sa till henne i telefonen att i ditt fall gäller det en enda pojke och du har ingenting med flickan att göra. Socialinspektören avbröt 

samtalet två gånger och gick för att närmare kontrollera könen. Varje gång hon kom tillbaka till telefonen sa hon bestämt att i deras 

anteckningar fanns enbart en flicka antecknad. Själv kände hon inte till ärendets handläggning. -Flicka är ett kvinnligt kön. I 

personakten står tydligt M, manligt kön. I detta fall finns ärende nr. 49/1974 avseende Krister som föddes 1948 och ärende 56/1974 

avseende Tibor E som föddes 1958 enligt protokoll av den 7 januari 1975. 

 



 

 

 
 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

  

 

 

 

 

  

 

 

 

Vändzon 

Gångväg 

 

Gångväg 

 

Väg 2. 

Väg 1. 

Väg 3. 

Benny 

Emil –1976  

Tora -1976 

Julius 
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En enkel skiss över villaområdet där du och Emöke bodde mellan 1973 -och 1991.  

 

Pappa, den här gatan känner du väl till, din sista bostad på denna planet. 

 

I mitten på skissen ser du väg 2. Den ena sidan innehåller sju hus numrerade från 2 till 14, den motsatta sidan 

likaledes numrerad från 1-13. I hus 6 bodde då en jude vid namn Julius, en frisk pensionär och mitt emot 

honom bodde du, min pappa, och min syster i hus 5. Som grannar hade du och Julius bra kontakt med varandra, 

ni träffades varje dag. Julius hade några syskon, den yngste brodern Benny, bodde på väg 1. Han var 

egenföretagare och konstnär.  Julius hade ytterligare en yngre bror, Emil, en pensionär som jobbade på 

finansdepartementet på 50-talet. Den yngsta i syskonskaran var en syster vid namn Tora, hon jobbade som 

ekonomichef i Stockholm. Julius hade en bio i Stockholm på 50- och 60 -talen och hade mycket bra kontakt 

med mediabranschen. Jag själv kände alla personligen. Gemensamt gällde för alla dessa syskon att de var 

trevliga, sympatiska, vänliga, intellektuella, hjälpsamma och friska. De levde på koschermat.   
 

 Varje helgdag (lördag/söndag) fick Julius besök antingen av sin bror Emil, eller av systern Tora. På det viset fick även ni 

besök av dem; de var stamgäster. Själv tillbringade jag helgerna hos er och från 1983 bodde jag också där. (Teckningarna 

ovan av Julius och Emil gjorde du 1976, medan Emöke tecknade Tora, 1976. 

Hur som helst, Julius var en begåvad, frisk och god granne. Aldrig var han sjuk under den tiden. Våren 1977 promenerade 

han på hustaket, kontrollerade plattorna däruppe. Jag kommer inte riktigt ihåg, men det var i april eller maj månad, mitt i 

veckan. Framåt kvällen ringde du mig och talade om för mig att Julius var död, han dog på pendeltåget av hjärtinfarkt. Det 

var ofattbart. Jag sa till dig att Julius aldrig hade problem med hjärtat. Han rökte inte, drack inte heller alkohol, han 

motionerade ofta. Julius bror fick dödsbudet och blev mycket förvånad liksom andra syskon över Julius hastiga bortgång.  

  

Sommaren 1977, närmare bestämt i juli månad, en lördagseftermiddag, dök plötsligt Maria och Krister R upp på väg 2. De 

åkte i en veteranbil tillhörande prins Bertil. Krister körde, han verkade vara 5 - 8 år äldre än Tibor E. Han körde långsamt 

förbi ditt hus men tittade hela tiden på Julius hus som då var tomt men inte ute till försäljning, såvitt jag vet. Båda två hade 

solglasögon, Maria hade en huvudduk, Krister en blå skjorta. Huset var intressant, eftersom de tittade på det.  

 
  

Krister R Maria R 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Laboratorns uppgifter : 

 

 

 När du fick syn på dem, sa du direkt att den som körde bilen och satt bredvid Maria liknade din kusin, Ilona/Helen, i 

Ungern. Då förstod jag vad som hade hänt: lille Tibor blev mördad och ersattes av denne Krister (son till mina kusiner), som 

tog över lille Tibors identitet. Det var i Kristers blod man hittade de i europeisk/kaukasisk befolkning sällsynta anlagen 

EAP-C och ADA2. De anlagen finns i vår släkt, nämnde du pappa. Det verkar vara så att denna person är en flicka, enligt 

socialinspektörens brev. Krister är varken man eller kvinna, han är hybrid. ”Nu förstår jag allt”, sa du. Vi förstod varför 

Maria inte fick yttra sig i ärendet. 
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Kemény 

Kemény Mihály,  

Kemény Lajos 

Förstfödd 

Kusiner 

Vitéz Kemény Simon  -- Árpád 

Kemény Ilona/Helen  Krister R –Stefan/István 

f. 1948 

Kemény Tibor Kemény Szabolcs Josef 

f. 1949 

 T.f. föreståndarens brev är verkligen en hjälp för dig, den bevisar att Krister är från vår släkt.  
  

Madách Imre,  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

100 % biologiskt bevis på att Krister R inte är identisk med 

Tibor E 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den 19 september 1978 kl. 14.00 

Det som aldrig skulle ha inträffat, hade inträffat 

Hemma hos oss var situationen spänd. Atmosfären var ganska het och spänningen var kännbar. Vi kände på oss att någonting 

skulle hända. Du ville inte erkänna dina kusiners barn, Krister, som din son. Du sa många gånger: ”Aldrig, aldrig och återigen 

aldrig!”  Tisdagen den 19 september, klockan två på eftermiddagen, stormade fyra desperata polismän ditt hus. De ville föra 

bort dig, men du vägrade att släppa in polismännen i huset. Något beslut från domstolen kunde de inte visa upp. 

Du varnade polismännen att inbrytningen i huset skulle sluta med katastrof, eftersom du konstruerat en anordning som satte eld 

på sig själv så fort inbrytningen ägt rum. Polismännen lyssnade inte på dina ord och bröt sig in i huset. Branden fick ett 

explosionsartat förlopp och hela villan stod plötsligt i lågor. Sedan grep polismännen oss, precis som om vi vore grova 

brottslingar, och belade oss med handbojor. När vi sedan satt i polisbilen hörde vi att en av polismännen talade med en kvinnlig 

tjänsteman på kommunen. Hon var mycket nervös och orolig. Polismannen berättade att brandmännen höll på att släcka elden 

och huset var nästan utbänt förutom badrummet som var oskadat (eftersom vi hela tiden befann oss där). Vi hade lindriga 

skador, polismännen tog ut oss via badrumsfönstret. Vi hörde tydligt när tjänstemannen sa att huset saknade betydelse, det 

viktigaste var att vi var i livet. Därefter kände hon sig lättad. 
  
På polisstationen togs vi emot av kriminalinspektören B. Nilsson, som tidigare tagit emot din anmälan om den förfalskade 

blodundersökningen vid SRL i ditt faderskapsärende rörande Krister R. Han vände sig mot dig och sa: ”Har det slutat så här?” 

”Tydligen”, sa du till honom. 

 

Polisen ville att en läkare skulle ta hand om oss, men pappa du sade nej, eftersom vi inte ville träffa någon doktor. Den polis 

som hade befäl över gruppen som angripit oss skötte läkarens uppgift.  Framåt kvällen kördes vi (min pappa och jag) till 

Långbro, till en sluten avdelning, och min syster kördes till Danderyds sjukhus. På vägen dit frågade vi vem som gav order att 

föra bort pappa. Polismännen sa nästan samtidigt att orden kom uppifrån, och att de inte visste vad saken gällde; en av 

polismännen nämnde namnet (”Bokrulle”). ”Då förstår vi”, svarade du. ”Hade de vetat skulle de ha vägrat att köra till er”, sa 

polismännen. Förresten diskuterade vi mycket på polisstationen och i bilen på väg till Långbro. Jag kan bara tillägga att polisen 

på polisstationen då var nedstämda, alla de inblandade visste att du var oskyldig och hade rätt. De var mycket oroliga i 

samband med ditt faderskapsärende 

 

Vi hamnade på Långbro sjukhus, avd. 53, som var en sluten avdelning. Överläkare var Ingrid L, avdelningsläkare var Lena B. 

och sjuksköterskan hette Gun. Du frågade överläkaren om varför vi hamnat där.  Hon sa klart och tydligt: ”Du tände på ditt hus, 

och därför är du här.” ”För det första tände inte jag på något hus, du menar väl inte att du visste i förväg att huset skulle brinna 

ner? Mitt fall är ett faderskapsärende, och på grund av det är jag här”, sa du till henne. ”Glöm bort faderskapet, du inbillar dig 

för mycket, du kommer att tillbringa lång tid här, förstår du?” Du sa åt henne: ”Vi får väl se, du använder samma system som 

kommunisterna använde på sin tid i Ungern.” Avdelningsläkaren och sjuksköterskan sa ingenting, de tittade på varandra hela 

tiden.  

 
Vi visste inte, att även här i det mänskliga Sverige användes kommunistiska system. Att man bara kunde spärra in någon på 

dårhuset utan anledning var kommunisternas styrka på den tiden. Trots att personalen var vänliga mot oss, kändes det som om 

vi befann oss i helvetet. I elva dagar var vi instängda på avdelningen, några gånger fick vi tala med  Emöke i telefon. Vi ringde 

till polisen och bad dem åka till huset och leta efter plånböcker, nycklar, identitetskort, pappas körkort, m.m. Det gjorde polisen 

och sedan körde de sakerna till Långbro.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                         Semester i Norge 1966. 

 

 Efter elva dagar fick vi frihet att gå ut. Vi åkte med en vårdare till det nedbrända huset och hämtade din bil. Dagen därpå åkte 

vi igen tillbaka till huset och vi hittade alla handlingar och några värdefulla böcker utan skador. Visserligen var de 

brännskadade, men det gick utmärkt att läsa dem. Allt brann upp, men det värdefullaste, alltså handlingarna, klarade sig. Vi 

körde sedan till Farsta, där jag bodde på den tiden, och där ordnade du och jag upp handlingarna, vi satte in dem i nya pärmar. 

Samtidigt ringde du Henri och bad honom att ordna fram bilder på lille Tibor. 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Den bästa kontakten hade vi med sjuksköterskan Gun. Det var hon som först fick gå genom handlingarna, sedan gjorde 

avdelningsläkaren Lena tillsammans med Gun detsamma. Reaktionen blev en helt annan efter att handlingarna börjat ”prata” 

och bevisa att du pappa hade rätt. De frågade varandra: ”Hur kunde Sverige sjunka så djupt i mörkret? Var är gränsen för 

galenskaper?” Det gick ungefär en vecka innan överläkaren Ingrid dök upp igen. När hon läst färdigt handlingarna på sitt sätt, 

sa hon följande: ”Han ljög för mig, jag blev totalt grundlurad. Du hade rätt, Tibor.” Hon blev arg, reste sig och gick. Hon 

nämnde inga namn. 

 

Total omvändning 

Överläkaren Ingrid, avdelningsläkare Lena och sjuksköterskan Gun bildade en grupp där de beslutade att de skulle ta kontakt 

med Krister R och få honom till Långbro för att du skulle få träffa honom, som du enligt praxis hade rätt till. Gruppen bestämde 

att Gun skulle sköta detta. Även pappa du tyckte att idén var givande. Gun lånade två kort på oss i samband med uppdraget att 

kontakta Krister.  

 

Det gick cirka en månad utan resultat. En morgon i början av december 1978 sprang Gun in i rummet där vi befann oss och 

skrek ganska högt: ”Tibor, Tibor jag talade med Krister i går kväll i telefon. Du hade rätt.” Så började kontakten med Krister R. 

”Den där Krister vet inte vem du är, vet inte vilka ni är, han har aldrig hört talas om er. Han sa hela tiden att jag skulle tala med 

hans mor Maria, eftersom hon visste allt, men jag sa åt honom att jag inte var nyfiken på henne. Jag vill prata med dig, skäms 

du inte, din pappa och syskon sitter nu på mentalsjukhus för din skull, och du gör ingenting åt saken. Krister sa ännu en gång att 

han inte visste vad jag pratade om, han hade ingen aning om det hela. När jag var säker på att det ” inte var lille Tibor jag pratat 

med, avslutade jag samtalet.”  

 

Hon berättade att det var mycket svårt att komma i kontakt med Krister. I början nekades hon helt och hållet, men när hon 

påpekade gång på gång att Krister var en del av ditt faderskapsärende och att vi satt på Långbro för hans skull, fick hon till sist 

prata med honom.  

  

Guns samtal med Krister styrker att alla rättegångar var olagliga, allt grundades på lögner och falska dokument, man 

förfalskade Kristers namnunderskrift rörande fullmakt åt advokaten XXX. Med andra ord: allt gjordes i hans namn mot dig 

pappa och Krister var inte identisk med lille Tibor.    

 

 I mitten av mars släpptes även du av utskrivningsnämnden. Den 18 april 1979, på din födelsedag, överlämnade 

försäkringsbolaget det nya färdigbyggda huset till dig. Därmed började mardrömmen sjunka undan.  
 

År 1979 blev året då du återvände till ditt jobb på Televerket, Farsta, Jag hade fått ett nytt jobb hos Ahlsell VVS AB 

i Hammarby och livet började komma igång igen. Inga brev från domstolar, myndigheter, barnavårdsnämnder osv. 

Allt hände under Ola Ullstens regeringstid, Folkpartiet regerade med Ullsten i spetsen. Tack, Ola! Allra bäst var du 

på den tiden. Det var en lugn tid då. 

 

År 1979 gifte Maria om sig och Krister var borta från händelsernas centrum.……. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Henri broder 

Jude i televerk 

Lamek arken då nu 

Motorer 

 

 

 

 

År 1981. Året fortsätter med namnbyte från Krister till Christer Philip, en superrik amerikan som är två år äldre än Krister. 

Pappa, du har aldrig hört namnet Christer Philip i ditt faderskapsärende. Är man superrik och har stor makt kan man hamna här 

som Christer Philip, Kyrkan och kungen kände till allt. 

Jag kände inte heller till namnändringen. 
 

…to be changed to Christer Philip  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1980, min familj 

 1986, min familj 

Återigen: familjen är tillsammans. Mor besökte oss ett flertal gånger under 70-talet, senast 1978 strax före 

inbrytningen. Du kommer väl ihåg hur rädd och orolig hon var. Hon var mycket orolig för oss också. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, du vet ju att mitt livs största sorg var den dag när du gick bort och lämnade oss i ensamhet, den 4 maj 1991. 

Jag har inte kommit över det än. Jag var van vid att du fixade allt och plötsligen föll allt på mina axlar i stället. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter din bortgång följde bouppteckningen efter dig. Jag försökte genomföra bouppteckningen utan Krister men 

myndigheterna satte stopp. Det var en mycket besvärlig tidsperiod och till sist fick jag skriva även till Krister och 

kalla honom till bouppteckningsförrättningen. Krister svarade genom brevet ovan, daterat 18 mars 1992. I brevet 

skriver han, att han inte gör anspråk på sin del av dödsboet.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 George Bush Sr                                                                  George Bush Jr 

 

 

 

 

 

 

Vi kan tydligt se att Krister R:s namnunderskrift till advokaten i underhållsmålet och Christer R:s underskrift ang. 

bouppteckningen är olika, dvs två olika personer skrev under handlingarna.  Den andra namnteckningen berör 

George Bush Sr från samma år, 1992. Han var då USA:s president. 

1992 genomfördes tusentals bouppteckningar i hela Sverige. Brevet som Christer undertecknat saknar ditt 

fullständiga namn, ditt personnummer och Christer gör inte anspråk av sin del av dödsboet, som inte ens Gud kände 

till. 

Man kan se att Christers och Bushs namnteckningar har samma handstil. 

Man kan tydligt se att fader Bush handstil inte överensstämmer med sonens handstil, som i sin tur inte 

överensstämmer med Christers handstil. Ett sådant brev kan vara godkänt här i Sverige och speciellt i ditt 

faderskapsärende. Det visar hur viktig du var här på jorden. 

 

Se länken Industri Gudomen, sidorna 40 - 49. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

100 % bevis 

Den 19 mars 2007 hittade jag Krister R. på Internet i samband med ”Svenska trollkarlar 1978.” Han 

var medlem i SMC (Svensk magisk cirkel, en sammanslutning för troll-konstnärer). Detta 

påminner mig om Izates II/Jesus som, enligt Talmud, skickades till Egypten i sin ungdom av sin 

mor Helena för att lära sig trollerikonst. Vidare: ”Galactica”, även ”Star Black” betyder följande: 

Galactica är vår spiralgalax i vilken den svarta solen befinner sig, Neutronstjärnan Nemesis. 

Krisrister R. finns i det fördolda och inte ens advokaten har sett honom. Med facit i hand kan vi 

konstatera att Krister R. inte är identisk med Tibor E. Tibor E hade ingenting med trollerikonst att 

göra och han var alltid i ljuset, det vill säga ”synlig”, och kallade sig inte för ”Star Black”, som 

ovan. Man brukar säga att historien upprepar sig. Star Black kan jämföras med solen Aton under 

farao Akhenatons regeringstid och Svart sol hos SS-truppen i Nazityskland. 

 

Advokaten har avslöjat att Krister är klen. Denna klenhet påminner mig om Akhenatons och 

drottning Christinas klenhet och kroppsuppbyggnad.  
 

Krister/Christer har jobbat under hela 70-talet med trollerikonst och har besökt olika länder. Sjuksköterskan Gun vid 

Långbro sjukhus hade fullständig rätt, Krister/Christer visste inte vilka vi var.  Christer Philip R är inte heller 

identisk med Krister R. 

 

 
 

 

 

 

 

Judegossen Tibor E f. 1958 i Sverige    Krister/Christer R f. 1948 i Ungern    Christer Philip R f. 1946 i USA 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 George Walker Bush, 

1946- President 2001-2009 

George Scherff III 

Son till George H,W. Bush 

(Son till Prescott S. Bush Jr.) 

New Haven, Connecticut, United 

States 

Vi 

John Bush Sr, 1510 - 1590  

Okända föräldrar  
Messing, Essex, England,  

United Kingdom  
  

 Reynold Bush, 1567-1656  

Son till John Bush Jr.  

Messing, Essex, England,  

United Kingdom.  

 John Bush, 1593 - 1670  

Son till Reynold Bush  

Messing, Essex, England,  

United Kingdom  

Till USA 
 

James Smith Bush, 1825 -1889  
Son till Obadiah N. Bush  

Rochester, Monroe County,  

New York, United States 

Samuel Prescott Bush, 

1863-1948 

Son till James Smith Bush 

Columbus, Franklin County, Ohio, 

United States 

Prescott Sheldon Bush, 1895 - 

1972 

Son till Samuel Prescott Bush 

George Scherff Sr, Nazityskland 

Columbus, Franklin County, Ohio, 

United States  

George Scherff Jr  

 Dölitzsch, Nazityskland 

30-talet 

George Herbert Walker Bush 

George Scherff Jr, Nazityskland 

1924-. President 1989 - 1993 

Milton, Massachusetts, 

United States 

 
 

 
 

George Scherff Sr  

 Dölitzsch, Nazityskland 

30-talet 

Familjen Scherff  

 Dölitzsch, Nazityskland 

30-talet 

 
 

 

 
 

 
 

 
  

 

Kemény Mihály 

Kemény Lajos  vitéz Kemény Simon  

          – Árpád 

Kemény Tibor Kemény Ilona, Helena 

Kemény Szabolcs 

Josef 

Krister/Christer R.- 

-István/Stefan 

Judegosse Tibor E. f. i Linköping 

Christer Philip R. 

George Walker Bush, 

1946- President 2001    

George Scherff III 

Son till George  . 

(Son till Prescott S. Bush Jr.) 

New Haven, Connecticut, United 

States 

Vi 

Madách Imre,  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Personakt blad nr 1, upprättad i Linköping den 3 januari 1958. Vi ser tydligt att förnamnet Tibor saknas även här, det 

var tomt ända fram till 1974, då ändrades förnamnet Tibor till Krister/Christer och därefter skrev någon in förnamnet 

Christer. Samtidig skrevs ett yrke, teknolog. På svenska trollkarlar hemsida står att han var civilingenjör och jobbade i 

trolleribranchen. 1981 ändrades förnamnet Krister/Christer till Christer Philip. 

Vi kan klart och tydligt se att lille Tibor var dödsdömd redan innan han föddes. Aktuella domstolar kände till det här, 

se protokoll av 1974 ovan. Familjenamnet Bush kan vara judiskt i detta sammanhang, men familjemedlemmarna levde 

inte som judar, åtminstone från och med Prescott Sheldon Bush, 1895 - 1972, George Herbert Walker Bush och 

George Walker Bush, Familjen hade och har mycket goda relationer till Vatikanen. Familjenamnet Scherff är också 

judiskt, men ingen av dem levde som judar. De anpassade sig utan problem till Nazitysklands kultur och verksamhet. 

Vi vet att Immanuel var jude, Jesus/Izates II var det inte, och Markus Johannes påståtts ha varit jude, men han levde 

vid sidan av judarna och deras kultur. Föra året, på julafton vid kvällsmässan från Peterskyrkan i Rom, nämnde påven 

ett flertal gånger att Gud är fattig och om Gud är fattig är också hans son det. Han lyfte fram fattigdomen, viktig i 

detta sammanhang. Min familj är fattig, vi har så mycket att vi klarar oss, en liten bit mark under fötterna. Är du rik 

säger folket att du kan gå framåt genom din rikedom, men om du är fattig och går framåt så säger folk, ja, det gör han 

via kunskap. 

Det här känner du väl till Pappa, du avancerade via kunskap och inte via pengar och rikedom, det lilla belopp du hade 

tog Kronofogden ifrån dig och gav till Christer R/Sociala Centralnämnden som underhåll för flera år, samtidigt reste 

Christer jorden runt under flera år i sitt dåvarande yrke. 

 

  

 

 

Pappa, det var du som pratade en sista gång med lille Tibor I telefon. Han lovade dig att så fort han lämnat sjukhuset 

skulle han höra av sig. Hör nu på, Pappa: 

 

I svenska medier kunde man läsa och höra följande: Död kropp i grav – misstänkt mord. Ett barnlik efter en okänd 

person har hittats i en äldre grav på Katolska begravningsplatsen i Solna. Två arbetare som skulle öppna en gammal 

gravplats reagerade kraftigt när de såg en människas arm och hand som stack fram ur djupet. Fyndet gjordes strax 

före klockan 10 på onsdagen den 7 augusti 2013. Han lämnade sjukhuset. 2013 och hörde av sig med armen via 

kyrkogårdens enhetschef (se också Fursten av Ponte Corvo eller, sidorna 50 - 52). 

 Det är sant att en kvinna begravdes där 1969 i en kista. Enligt polisen låg en kvinna till begravd där i en svart 

plastsäck. Vem är kvinnan i plastsäcken? Kan det vara Maria? Senast hon ringde mig var 1991, efter din bortgång. 

Hon hann säga: ”Jag är….”, och samtidigt bröts telefonsamtalet. Jag kände igen hennes röst. Hon ville säga någonting 

viktigt. Därefter ringde hon aldrig mer. Från Ekerö till Solna kyrkogård, med kungens goda minne. Maria var omgift 

och senare blev hon änka. 

Vad jag förstår fanns en annan kvinna jämte Maria. Hon hade en liknande roll och bodde också på Ekerö. Så här har 

ditt faderskapsärende avslutats. Ett ärende du lurades att skriva på i Linköping den 18 september 1958. 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Du vet ju att Kristian Jensen också försvann när lille Tibor dödades på sjukhuset och Maria blev tystad. Kristian 

berättade för dig att han körde med sin bil till jobbet varje dag. Jag tror, att en dag efter mordet på lille Tibor 

arrangerades en bilolycka med honom strax utanför Ekerö, där han omkom. Sedan blev det tyst om honom också. 

Ham blev dödad. 

z Judegossen Tibor E, 

Mördad 1971 

Sista bilden på honom 

Judinnan Maria E, Tibor E och Tibor Kemény 

1958, 25 - 26 december, Linköping 

En reinkarnation bl.a. av 

Judinnan Maria, Immanuel, timmermannen Josef. 
Judegossen Tibor E född på julaftonen prick kl.24 på 

Linköpings sjukhus. 

OBS! Tibor E var en reinkarnation bl.a. av Tutankhamon 

Världsberömd bild från Egypten  

Amon, Tutankhamon, Mut 

    Tutankhamon 

Maria E   Christer Philip   Tibor Kemény 

                (George Bush Jr.) 

                    Ramses II 

Världsberömd bild från Egypten 

Amon, Ramses II, Mut 

 
Mördad 1971  

Judinnan Maria E, Tibor E och Tibor 

Kemény  

1958 25 - 26 december Linköping  

En reinkarnation bl.a. av  

Judinnan Maria, Immanuel, 

timmermannen Josef  
Judegossen född julaftonen prick kl.24 på 

natten i Linköpings sjukhus.  

OBS! Tibor E. en reinkarnation bl.a. av 

Tutankhamon. 

Ovan ser vi en världsberömd skulptur/bild från Egypten: Amon, Tutankhamon och Mut. Det finns också en liknande 

avbildning av Amon, Ramses II och Mut. Ett viktigt budskap från faraonernas Egypten. Tutankhamon från 18:e dynastin 

tillsammans med Amon och Mut. Därefter kommer Ramses II från 19:e dynastin som gjorde samma sak, satte sig själv 

mellan Amon och Mut. Med andra ord: han kastade bort Tutankhamon och satte sig själv mellan Amon och Mut, ett 

arrangemang  som skulle förkunna för världen att han är son till Amon och Mut. 

 

Vi brukar ju säga att historien upprepar sig.  

Jag har en bild på dig, lille Tibor och Maria från 1958. Nu återstår Christer Philip R, som påstår att han är identisk med 

lille Tibor och är din och Marias son. Självklart att det här är fusk och bedrägeri.  

Maria och hennes ende son, judegossen Tibor E. 

 

George Bush Jr vid Maria i Vatikanen 

(Germanskt ursprung) 
 

B 

A A 

A 

D C 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Från ett pastorsämbete 1991.  

 

Pappa, efter din bortgång 1991 fick jag från ett pastorsämbete följande bekräftelse att Christer Philip R finns som din 

och Marias son. En superrik bland fattiga. Här skulle anges faderskap som inte finns och inte rikedom som finns på 

andra sidan jorden. 

Vad jag förstår skulle Christer Philip anses som den förlorade sonen och komma tillbaka till sin fader, alltså till dig 

pappa. Det är en bra jämförelse mellan bilderna A och B ovan, där farao Ramses II kastade bort Tutankhamon och 

placerade sig själv mellan Amon och Mut. Tibor E var en reinkarnation bl.a. av David, Tutankhamon och Immanuel, 

Christer Philip R är en reinkarnation bl.a. av Ramses II och Johannes Markus. Exakt samma sak inträffade här i 

landet. Vi kan tydligt se att Christer Philip R nu själv ersätter judegossen Tibor E med myndigheternas hjälp här i 

Sverige. Se bilderna C och D. Vad som tydligt framkommer av alla dokument är att de är förfalskade, lögner. 

Exempelvis är det här intyget från kyrkoförsamlingen från 1991 förfalskat. Ingen Crister Philip R föddes i 

Linköping, Sverige 1958. Är man superrik kommer man även till Kungariket Sverige och köper faderskap genom 

falska handlingar. Till och med blodiga, förfalskade handlingar, urkundsförfalskningar m.m. som berör ditt 

faderskap som köptes dyrt. Detta hade du inte kännedom om, det tredje i ordningen som avser Christer Philip R. 

 

När det gäller Krister/Christer R kan vi inte beskylla honom för något, eftersom han inte hade kännedom om oss och 

ditt faderskapsärende vid telefonsamtalet med honom 1978. Detta sammanfaller med trollkarlarnas hemsida ovan, 

alltså sa han sanningen och ljög inte. Det är uppenbart att allt som berör ditt faderskapsärende under 70-talet skedde i 

Kristers namn, bland annat underhållsbidrag, blodundersökning ang. ditt faderskap och att alla brott som begåtts 

skedde i Kristers namn. Fruktansvärt. Han lyftes ut ur vår släkt, de tog hit honom och gav honom ett utländskt namn 

Det betyder att han inte tillhör vår släkt längre. Det är hans problem och han kommer säkert att ställa vederbörande 

till svars. Krister/Christer lämnade Svenska kyrkan den 16 februari 1981. Vi kan bara tillägga att Maria inte kände 

till dina kusiner i Ungern. Hon blev tystad och mördad. 

 

Du kände inte Christer Philip R, men jag kan inte heller klandra honom. Vid bouppteckningen efter dig fick jag ett 

brev daterat den 18 mars 1992, undertecknat av Christer R. I brevet saknas ditt namn och ditt personnummer. Av 

brevet framgår inte vem bouppteckningen gäller. Christer R:s namnunderskrift, alltså handstil, liknar George Bush 

den äldres handstil. Christer Philip R känner säkert till faderskapsärendet. Han har också förfalskade handlingar som 

är ogiltiga. Det finns inte heller bevis som visar att han skulle vara lille Tibor. Allt det här bevisar återigen att du var 

planetens, jordens, viktigaste Människa. Inget av detta gällde kungens familj. Hans familj är ointressant i detta 

sammanhang.  

 

Pappa, om vi blickar tillbaka i tiden, exempelvis till det forna Egypten och dess historia och kultur hittar vi oss där 

med ditt dolda namn ”Amon”. Egyptierna minns dig än idag och du har ett mycket fint och mänskligt minne av dem. 

Alla faraoner ville vara dina barn, alla utom Akhenaton och hans familj. Men här i Kungariket Sverige placerades du 

i mörkret, du är dold här också. Men Kungen, mörkrets furste, han lyser till folkets glädje. 

Du blev överkörd av myndigheter, det begicks en mängd grova, blodiga brott runt omkring dig utan mänskliga 

rättigheter och inte heller har du fått försvara dig, du sattes utanför samhället i mörkret. År 1979 var det bästa året för 

oss, men efter din bortgång började galenskaperna igen.  

 

2022. Det hände en del i Svenska kyrkan, ärkebiskopen gick i pension och Linköpings stift fick en ny biskop. 

Samtidigt blev dess gamla biskop ny ärkebiskop i Svenska kyrkan.  I början av juli 2022 sände jag in en ansökan 

med bilagor och handlingar som bevis till Justitiekanslern angående skadestånd. Jag visste att jag inte skulle få 

skadestånd, men jag visste också att Justitiekanslern motiverar beslutet i nuvarande läge. Jag behövde deras 

motivering i samband med dagens situation. 

 

 

 
 

 

  

 



 

Justitiekanslerns emblem 

 

Justitiekanslern grundades 1713 

och hette då Högste Ombuds-

mannen. Han fick sitt nuvarande 

namn 1719, och var därefter till 

1766 kungens ombudsman. 

 

Myndigheten har ett mycket 

märkvärdigt emblem. Pappa, 

detta emblem är värt att 

analysera. Jag vet inte när 

emblemet skapades, men varje 

emblem har sin historia. 

I mitten ser vi lilla riksvapnet Tre 

Kronor. Tre Kronors ursprung 

kan ledas tillbaka till det forna 

Palestina, Judéen Jerusalem, där 

Tre Vise män, Tre Konungar dök 

upp i samband med Immanuels 

födelse.   

 

 

 

https://sv.wikipedia.org/wiki/1719
https://sv.wikipedia.org/wiki/1766
https://sv.wikipedia.org/wiki/Lista_%C3%B6ver_Sveriges_regenter


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

När jag öppnade mejlbrevets bilaga såg jag direkt brevet i sin helhet som ovan. Det första jag fastnade för var deras 

emblem, som har en historik bakgrund. Om vi läser brevet noggrant ser vi att det finns en tredje person som väntar på 

sin tid som din son, pappa. Därför har domstolarna och myndigheterna handlat rätt i ditt fall. Fast i verkligheten är allt 

förfalskat. Det kan kallas för tvångsfaderskap och maktmissbruk. Det verkar vara så att brevet skrevs av en som inte 

jobbar hos Justitiekanslern. (Kungen) Nu, pappa, fortsätter vi. 

 

Emblemet visar två storkar på var sin sida om det lilla riksvapnet. Den ena storken håller en våg, symbol för 

domstolar och rättsväsen. Den andra håller ett Riksäpple, symbol för bl.a. makt. Storkar symboliserar barnafödelse. 

Storken som håller vågen kan vara symbol för lille Tibors födelse i Linköping 1958, julaftonen, och den andra storken 

som symboliserar bl.a. makt kan vara en symbol för Christer Philip R, som med bland annat makt fördes till ditt 

faderskapsärende via förfalskade handlingar. I Kungariket Sveriges 1 000-åriga historia är ditt faderskapsärende det 

allra största och viktigaste.  Ditt faderskapsärende handlar ju om barnafödelse och domstolsförhandlingar, så 

Justitiekanslerns emblem passar mycket väl in i ditt faderskapsärende, som återspeglar timmermannen Josefs 

faderskap från det forna Palestinas tid. 

 

Oavsett när eller vem som har skapat detta emblem, är det det märkligaste emblemet i Sveriges rättsväsendes historia. 

Lejonet Tibor E föddes i Linköping på julafton, exakt kl. 24 på sjukhuset. Han kallas för Lejonet av Linkö-

ping. Linköpings stadsvapen är ett lejon. Svenska Kyrkan, Hovet och regeringen fick nästan omgående 

budskapet om hans födelse. Alltså, vederbörande var informerade.  

Två storkar, kan betyda två barn, 

och två mödrar 

                                 Linköpings stift 

Nycklar betyder bl.a. kunskap, och silver är symbol bl.a. för 

kvinnan, en kvinnlig symbol, exempelvis Kristinas 

silvertron. I detta fall har vi två mödrar som föder var sin son 

och deras vägar korsas med kyrkans kännedom. 

Den ena sonen är Tibor E, den andra Christer Philip R 

    Biskopsvapen 

i Linköpings stift 

     Ärkebiskopsvapen   

Ärkebiskopen är f.d. 

biskop i Linköpings stift 

Ett Lamm och ett Lejon 

. 

Svenska Kyrkans 

vapen Svenska Kyrkans 

vapen 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Christer Philip R är en reinkarnation bl.a. av 

Johannes Markus. Hans familj påstås vara 

judar, men familjen levde inte bland dem. 

Familjen var rikast i området. Han kallades 

för ”Mammons Gud och Jesus Belsebub”. 

Hans djursymbol var ett lejon. Hans 

kvarlevor och reliker fördes från 

Alexandria över till Venedig och 

förvaras idag i Markuskyrkan. Även han 

passar in i biskopens vapen. 

  

Tibor E är en reinkarnation bl.a. av David 

och Immanuel. Han var ett lejon, och i 

forna Palestina, Judéen, kallades han för 

Lejonet av Juda Han passar väl in i 

biskopens vapen. 

Pappa, du ser väl att ingenting har förändrats sedan du lämnades oss. Brevet från Justitiekanslern bekräftar att Staten fortsätter 

att med monarkin i spetsen mörklägga lille Tibors existens. Krister/Christer R som är från släkten kände du, men den tredje 

Christer Philip R har du ingen aning om. Pappa, nu är han som står där din nya son. En superrik familj. 1981 ändrades 

förnamnet Krister till Christer Philip. Men även personen byttes ut, den andre gick och den tredje kom. Nu sägs att han är 

identisk med lille Tibor 

 

Enligt de enkla antropologiska analogier som avser skalleuppbyggnad hos Tibor E och Christer Philip R, ser vi tydligt att 

skallarna är olika. Oavsett om man är barn eller vuxen ändrar sig inte formen på skallen. Christer Philip har alltså ingenting att 

göra med lille Tibor. I Christer Philips värld är lögnen verklighet och verkligheten är lögn. Det gäller tyvärr här i Sverige också. 

Senaste bekräftelsen intygar Justitiekanslern. Brevet går inte att ändra på därmed står innehållet fast. 

Christer Philip får försöka hitta dig bortom jorden, som djur kommer han aldrig att hitta dig. 

 

 

 

 
 

      Judegossen Tibor E, född 1958                                    och                                        Christer Philip R, född 1946 

I evangelierna står tydligt att den ene sår och den andre skördar. Pappa, ditt faderskapsärende handlar just om detta. 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Relik


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varje biskop förklarar själv sitt personliga vapen, men motivet är hämtat ur evangelierna. Den Jesus existerar inte som 

prästerskapet förkunnar vara född i Betlehem, korsfäst i Jerusalem, uppstånden från de döda och som därefter gjorde sin 

himmelsfärd. Den nya ärkebiskopen styr officiellt den Svenska kyrkan, men vart? Fårflocken snart får ta reda på det. 

 

Ser du pappa, idag har vi din 100-åriga födelsedag och vi skriver 2023, men ingenting har förändrats sedan du lämnade oss.  

 

Sedan du lämnade denna värld har jorden förändrats mycket. Det finns människor som forskar och letar efter sanningen, 

verkligheten bl.a. i USA, Kanada, Storbritannien, Egypten Frankrike, Italien, Tyskland, Schweiz, Kina, Ryssland, Sydamerika 

osv. Det handlar bl.a. om UFO, utomjordingar, pyramider, byggnader, alltså jordens historia. Detta sker i olika projekt som visas 

på olika tv-kanaler världen över. En av dem är Mysteries of the Deep av Jeremy Wade. 

 

                                                 Judegossen Tibor E, född 1958                                Christer Philip R, född 1946 

I evangelierna står tydligt att den ene sår och den andre skördar. Pappa, ditt faderskapsärende handlar just om detta. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den runda arken från SUMER.  

För två år sedan såg jag ett TV-program, Mysteries of the Deep av Jeremy Wade. Det handlade om Arken som byggdes i 

Sumer före den globala översvämningen. När jag såg den runda arken flyta på vattnet, reagerade jag direkt. Den verkade vara 

mycket bekant, jag kände igen arken som byggdes i Shuruppak. Det var en fantastisk tanke att återskapa den runda arken som, 

vad jag förstår, konstruerades och byggdes av Lemek och hans son Utnapishtim/Enok. Pappa, det var du. 

 

En slumpmässig upptäckt på en basar i Mellanöstern 1948: En RAF-pilot gick till en basar i Irak och hittade en lertavla med 

märklig skrift. Han köpte den och tog den hem, men där blev den bortglömd i många år. Långt senare tog hans son den till  

British Museum för att se om den var värdefull. Museiintendenten kände direkt igen den märkliga skriften som urtida kilskrift, 

baserad på ett matematiskt system. Världens äldsta skriftspråk. Det handlar om siffror, varor och tjänster. Först senare användes 

skriften i berättelser. 

 

 Dr Alessandro Ghidoni är expert på gamla båtbyggnadsmetoder. Han och andra forskare ville följa lertavlans 

anvisningar och skapa en kopia av arken. Instruktionerna är tydliga. Farkosten ska byggas av vass, som är ihålig 

och har flytkraft, den är lätt att hantera, man kan bygga vad man vill. Lertavlan nämner bara två andra material: trä 

till regelverket och bitumen som gör båten vattentät. Bitumen är en tjock olja som kommer upp ur marken, den 

användes förr i tiden till olika ändamål. De använde bitumen till allt: vid båtbygge, på vägar eller som klister. 

Ghidoni och hans team lyckades bygga en rund båt. Den var en femtedel så stor som lertavlans mått. Och den flöt. 

Det är ett stort steg framåt i jakten på bevis som bekräftar arken.  

 

Lertavlan berättar att arken byggdes före den globala floden, syndafloden i Sumer i Lemeks tid. Den runda arken är 

speciellt konstruerad och ser mycket modern ut. Det är din stil, pappa. Tack vare Ghidoni och hans team återser vi 

den runda arken från SUMER för cirka 7 000 år sedan. 

 

Pappa, kan du tänka dig att i början av 2 000 skissade och byggde jag en modell av arken/havshuset och den är också 

rund, Jag fick patent på denna år 2004. 
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 Min runda ark påminner mig om din runda ark som byggdes för ungefär sjutusen år sedan i staden Shuruppak före den globala 

floden, neutronstjärnan var i närheten precis som nu. Nu har vi samma naturkatastrofer som då, Nu har klimatexperterna 

fastslagit att naturkatastroferna här på jorden beror på koldioxidutsläpp, koldioxid som bara utgör 0,037 % av den totala 

atmosfären. Man pratar inte om verkligheten, utan i form av sagor, och pappa, tänk dig, sagor går hem i Sverige också. 

                               

 

Pappa, din nya motor med nytt elektriskt strömkretssystem, bl.a. för elbilar, (1979) 1990, Stockholm. Patent i USA 1994 

Se vidare länken Industri, Nytt elektriskt strömkretssystem bl.a. för elbilar – ny elektrisk motor. 

 

En till motor. Expansions Turbin Motor, prototyp – 1982. Patent i Sverige 1984,  
Högt varvtal, liten bränsleförlust, ljudlös, stor effekt, kan drivas med vilket bränsle som helst, bland annat bensin, diesel, etanol, metanol 

eller flytande gas. Men slutmålet är att den ska drivas med destillerat vatten -1984.  

 

Klimatförändringen. Vi har pratat mycket om den under 70-80-90-talet.  Dina planer var att förbättra miljön i städerna med de 

nya motorerna. Samtidigt hörde och läste vi om att NASA har upptäckt en stor, ny himlakropp Nemesis på väg mot oss. Vi har 

även diskuterat den nygamla himlakroppen, som kan bli farlig i framtiden. Pappa, jag har följt himlakroppen hela tiden, den är 

här nu och orsakar naturkatastroferna på denna planet.. Vi vill inte prata om den, Vi pratar om koldioxidutsläpp som av folk runt 

om i världen anser ligga bakom den globala uppvärmningen. Sverige befinner sig i koldioxidfeber. Min plan var att 

Havshuset/arken skulle skapa trygghet och ge skydd mot naturkatastrofer. Jag tog fram ett överlevnadsprojekt, men det 

krossades. I detta fall var det bara britterna som gav mig stöd, utmärkelser och olika fina priser avseende Havshuset/arken 

mellan 2016 och 2019.  För övrigt är britterna mycket duktiga, bl.a. i naturforskning och historia, du gillade också britter. Din 

farbror Simons äldste son reste med sin familj till London efter andra världskriget. Där studerade han till advokat och de bodde 

där i många år. Pappa, jag är fortfarande stolt över de priser och utmärkelser som jag har fått av dem. Tror mig, det är det bästa 

som hänt med mig efter din bortgång. Pappa, när jag läste motiveringen till de olika priser och utmärkelser som jag fick, tänkte 

jag på dig. Tack britter! 

 

Se vidare Industri, Nu är det dags att bygga arken igen, Att erövra rymden-4, sidorna 276-278, 280-281, Att erövra 

rymden 18, Lucifer, sidorna 6-9. 
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Min Gode Fader, nu har jag rullat fram alla de fina priserna jag fått av britterna. I Sverige pratar man inte om dessa 

priser, de täcks fortfarande av mörkret.  Staten påstod att jag inte gjort någonting i samband med företaget när jag 

sände in momsdeklarationen 2018 till Skatteverket. Verket ignorerade alla dessa fina priser som är mycket 

prestigefyllda, bland annat när det gäller marknadsföring, men Verket momsavregistrerade mitt företag utan giltigt 

beslut. I verkligheten var det inte Skatteverket som gjorde det utan kungen. 

Pappa, du vet ju att vi har jobbat ihop i många år. Jag kände dina vänner. Du hade många goda vänner, både 

svenskar och ungrare. Förutom Henri finns en som sticker ut bland de andra: smålänningen Ivar Gustafsson. Han 

var faktiskt ett fenomen. Han hade ett företag och sålde begagnade maskiner. Du kommer ihåg att när vi började 

bygga upp verkstaden i början av 80-talet, behövdes verkstadsmaskiner, bl.a. en stor svarvmaskin. Att skaffa en 

begagnad (och billig) svarvmaskin i gott skick var inte lätt. Nästa gång jag träffade dig, sa du till mig att det verkar 

vara så det finns en svarvmaskin i Storebro. Maskinen är ny och används som demonstration till hans kunder.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ivar Gustafsson, Storebro 
Av Emöke Kemény, 1983sss 

Kommer du ihåg när jag sa till dig att inga begagnade maskiner finns här i 

Stockholm? Du svarade: ”Nej, det finns bara i Storebro.” 

Du hade nämligen, i telefonen, svarat på en annons, och då kom du i kontakt med 

honom för första gången. Du sa att ni pratade minst en timme. Han var mångsidig 

och kunde allt. Då förstår jag att ni pratade så länge. Vi besökte honom i Storerbro 

två gånger och umgänget var oförglömligt. Jag har hört dig prata med andra 

många gånger, men de samtal som ägde rum mellan dig och Ivar var fantastiska. 

Ni pratade på en högre kunskapsnivå om nästan allt: universum, klimat, historia, 

politik, vetenskap, teknik, forskning, utveckling. rymden, rymdfärder, 

företagandet, investeringar. Pappa, det var jättesvårt att hänga med i svängarna när 

ni satte igång med tankeutbytet. Det var otroligt. Vi märkte att han berättade om 

saker och ting som han aldrig berättat utanför familj och släkt. Samtidigt skapade 

ni en mycket god och pålitlig vänskap. På vägen hem sa du: ”Ivar är en riktig man, 

Han är enastående.” Därefter pratade ni med varandra via telefon med jämna 

mellanrum. 

) Mer om honom i länken Vetenskap, Självbiografi sidorna 6 - 8. 

Pappa, jag vet att din allra bäste vän på denna planet var Henri. Henri sa till mig ett flertal gånger ”Tibor, din pappa är 

min broder.” Jag frågade Henri hur han kan förstå dig så bra, Han sa till mig: ”För mig räcker det att jag tittar på din 

far och han säger ett enda ord, då vet jag vad han säga, så hjälper jag honom.” Henri var stämd på dig, ni var på 

samma frekvensläge. Henri var ett år yngre än dig och han kallade dig sin brorsa, ni kände varandra sedan 1962. Du 

vet att han har en son, född 1974. Han är lika lång och smal som Henri var. Efter din bortgång såg jag dem två gånger. 

Henri var fruktansvärt nedstämd, de stod utanför en affär och väntade förmodligen på Karin. Jag tänkte gå fram till 

dem och berätta att du gått bort, men, pappa, jag vågade inte. Jag tror att han tog reda på via folkbokföringen att du 

inte är bland oss längre. Telefonsamtalen tog plötsligt slut mellan er. Därför var han så otroligt nedstämd. 

 

När vi firar nyår varje år tänker jag alltid på den eftermiddagen på hösten 1976, när vi var tillsammans med din 

granne Julius. På eftermiddagen mådde han jättebra, han sa till oss: ”Hör ni, jag har bara en dröm kvar i detta liv: 

Tibor, vi ska fira nyår tillsammans år 2000. Du sa ”OK, Julius, vi ska fira tillsammans. När jag tänker på det här blir 

jag nästan gråtfärdig, jag får tårar i ögonen. Varken han eller du är kvar bland oss. Enligt min uppfattning var ni friska 

hela tiden, så önskan var inte en utopi.  

 

Nu när vi inne på dina goda vänner, kommer jag att tänka på en annan mycket god vän till dig: Televerket i Farsta.     

Du nämnde minst tjugo vänner, bl.a. dina chefer, en ingenjör som på sin fritid sysslade med atomuppbyggnad, 

atomfysik, en god vän i verkstaden, en som spelade golf, en turkisk ingenjör som var mycket kunnig i historia, även 

olika historiska namn. Några jobbade med dig på samma kontor, men det fanns bland dem en judisk ung man, en 

civilingenjör från Österrike som du träffade varje dag. På lunchtid promenerade ni till Farsta Centrum för att bland 

annat handla. Han kände mig också, jag träffade honom ett antal gånger. 

Televerket hade då ett mycket modernt bibliotek med tusentals fina böcker. Jag vet att ni brukade vara där på 

lunchrasterna. Det hände en märkvärdig sak efter din bortgång. Jag var i Farsta centrum och någon ropade på mig. Jag 

vände mig och såg honom komma springande mot mig. Den första han sa var ”Var är din pappa, hur mår Tibor, jag 

har inte sett honom på ganska länge. Har han slutat komma till biblioteket?” Du vet pappa, även när du var pensionär 

besökte du biblioteket med jämna mellanrum och då träffade du dina vänner där. Jag stod stilla, jag kunde inte säga 

något. Han bara tittade på mig. Så småningom sa jag ”Han lämnade oss för alltid i våras.” Vi började gråta, och 

kramade om varandra. Gråtande sa han ”Din pappa, Tibor, var jordens bästa människa. Nu har jag bestämt mig, nu 

går jag tillbaks till jobbet, träffar min chef och säger upp mig. Jag ringer hem till pappa och mamma i Wien och 

meddelar dem att jag flyttar hem så fort som möjligt. – Ingen Tibor, inget Sverige.”  

Jag själv vet inte vad du och han pratade om, det verkar vara om stora saker, eftersom han inte kunde acceptera att du 

inte längre fanns i livet här, han kunde inte leva i Sverige längre utan att träffa dig. I det liknande han Ivar Gustafsson. 

Därefter jag har aldrig träffat honom. 

Pappa, en sak är klar och tydlig: alla dina vänner som du lämnade kvar här, förblev dina vänner även i fortsättningen. 

Vi är inte emot Sverige som nation utan  är emot monarkin. Som republik väntar en bättre tid på Sverige. De begriper 

inte att ditt faderskapsärende är en familjeangelägenhet i vilken du bestämmer och inte de superrika och mäktiga 

individerna. Familjeärendet har ingenting med religionen att göra. Nu vet du i alla fall vilka som är vilka, och vilka 

dina motståndare är, de är emot dig och oss än idag.  

.  

               



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pappa, ditt 100-åriga födelsedagsminne fortsätter året ut. Vi är inte ensamma; plejaderna är med oss, Gudarnas fader 

Anu och hans grupp likaledes. Venusgruppen också med oss, ett frågetecken för Mammons-gruppen (utomjordingar) 

som än så länge stödjer monarkin. De som är emot oss är monarkisterna i Sverige. Du vet att vi har pratat mycket om 

monarkin, kungen och frimurarna. Det är oförändrat. Det tar sin tid innan man förstår att monarkin obotligt skadar 

Sverige. Snart närmar vi oss den tiden. Sverige måste först befinna sig i ett fruktansvärt läge innan politikerna vaknar 

och avskaffar monarkin och gå över till republik. Det passar mycket bättre för nationen. Politikerna på 50-60 talen 

ville avskaffa monarkin och införa republik. Snart får de ångra att de inte avskaffat monarkin  

 

DERN 

Universum 
 

  

DAL 

Universu

m           

Pappa, när du var här pratade vi mycket om universum. Dagens vetenskap och vetenskamsmän har ingen aning om 

vad universum är. De känner inte till de korrekta naturlagarna som gäller hela det stora universum vi lever i, 

Människokroppen. Iakttagelseförmågan är däremot rätt bra, De pratar om mörk materia och mörk energi som finns i 

vårt parallella universum också. Big bang fanns aldrig, Det är utlösningen som gäller och när den sker kan de inte 

beräkna den här på jorden, det förstår alla. Iakttagelser när det gäller universums expansion (galaxerna i Dern 

universum) är riktiga tack vare utlösningen. Från vårt slutna lilla universum kan vi varken se eller studera Universum 

i sin helhet, det är en utopi. Är man inte med i familjeträdet som förstfödd son eller dotter kommer man aldrig att få 

veta vad universum är. Människans ursprung pratar vi inte heller om, Jag ska inte avslöja något. Alla vet att 

Människan är skapelsens krona. Något Större än Människan finns inte. 

 

Pappa, mamma gick också bort, efter dig, år 2007, så vi är nu ensamma här. Kusiner finns kvar i Ungern och 

Tyskland. Visst, vårt liv är förstört, men livet går vidare. Ett förstört liv kan inte ersättas med pengar, men en förstörd 

ekonomi? Inte den heller i detta sammanhang. Staten känner väl till detta, Justitiekanslers brev intygar det. 

Tiden går fort nu, vi kommer också att lämna denna planet när tiden är inne. Jag var lycklig när jag lämnade Ungern 

1964 och lika lycklig var jag när jag kramade om dig på Stockholms Centralstation efter åtta långa, svåra år. Nästa 

gång blir jag lika lycklig när jag ska krama om dig igen………… 

Pappa, du har avslutat ditt sista liv här i Kungariket Sverige under Konungen Carl XVI Gustaf som statchef och  

 överstormästare i Frimurarna i Stockholm, Sverige. Kom ihåg vad farfar sa när han fick veta att du 1956 hamnade i 

Sverige som har monarki. ”Det är en katastrof för oss,” sa han. Han hade rätt. En tragedi, Människans tragedi. 

Min gode fader, nu tänker vi på dig, vi är av ditt kött och blod. Vi kommer att hitta dig, vi vet var du finns. Vi ska 

vara med dig hela tiden även i fortsättningen……. 

Min gode fader, mitt sista ord till dig blir nu: På återseende min gode fader!!! 

 

Din älskade Son Szabi. 

 

(OBS! Szabi är ett smeknamn, Szabolcs Józset/Josef.  Pappa, du kallade mig för Szabi.) 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Extra tillägg om farao Ramses II. 

Nuförtiden är det mycket prat om Farao Ramses II från Dynasti 19 i Egypten. 

Brittiskan Caroline Wilkinson, rättsantropolog på John Moores University, 

Liverpool, återskapade Ramses II ursprungliga ansikte från hans mumie. 

Personligen tycker jag att hennes återskapade ursprungliga ansikte av Ramses  

är ett livsverk. Det kom i rätt ögonblick och nu hänvisar jag till hennes livsverk   

Pappa, det är toppen, du skulle säkert ha gillat detta, eftersom du också sysslade med 

 antropologiska analogier. – Detta såg jag i ett Tv-program nu i mitten av mars. 

          En enkel jämförelse mellan George W Bush den yngre och Ramses II                                                       Prescott Sheldon Bush, 

         Ögon och ögonbryn liknar varandra, fast Ramses har större ögon.  Munnen och leendet liknar också varandra, men Prescot S Bush  mun och 

         leende passar nästan perfekt. Hakan passar också ihop. 

Förhållandet mellan öra och näsa på Ramses ser likadana ut på Bush, fast Bush har ett aning spetsigare öron. 

Skalleuppbyggnad: Båda två har en rund skalleuppbyggnad. Bilderna visar Ramses II vid ca 40 års ålder. 
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Det finns ett problem. Det gick en tid när kristna slagit sönder flertalet Ramses II-statyer på grund av att Osiris, den 

uppstående, guden fördes in i den kristna kyrkan. Ramses II var bl.a. en reinkarnation av guden Osiris. Nu finns 

nästan ingen ursprunglig satyr av Ramses II så vi kan inte jämföra det nya ansiktet med Ramses II. Det enda 

jämförelse vi kan göra med mumien, och ansiktet är otroligt bra.  

Motsatta sidan av porträttet; samma sak. Vi måste komma ihåg att Ramses II levde för ca 3 500 år sedan i Egypten. Han föddes 

av egyptiska föräldrar, dvs kroppen är egyptisk. Bush är tysk-engelsk-amerikansk. Ramses II var Egyptens farao och Bush var 

USA:s president under åtta år. Bush är den enda presidenten som är fotograferad med Jungfru Maria. Han är djupt religiös, och 

familjen, släkten är jesuiter. Han föddes in i Bush släkt under namnet Reynold Bush.  

Se mer länken Industri, Gudomen sidorna 38-60 och De globala brottens son, sidorna 1-39. Det visar sig att Ramses familj och 

släkt från dynasti 19 i Egypten återfinns i Bush familj i USA. Men, men det är inte en tillräckligt bra jämförelse mellan dem när 

de gäller utseendet. Personligheten däremot är mycket bättre., bl.a. farao/president, politiker, propagandamakare och dålig 

krigsförare gäller för båda två. Samt att de är superrika, Mammons Gud, Satan.  

Världsberömd bild från Egypten  

Amon, Tutankhamon, Mut 
Världsberömd bild från Egypten 

Amon, Ramses II, Mut 

 
Mördad 1971  



 

                          

        

 

 

 

Världsberömd bild från Egypten:  Amon, Tutankhamon, Mut     Tutankhamon/Tibor E. 1958 

 

 

Världsberömd bild från Egypten: Amon, Ramses II, Mut     Ramses II/Christer Philip R. 1981. 

 

Pappa! Vi brukar ju säga att historien upprepar sig och båda två finns återigen i ditt faderskapsärende,  

Det låter otroligt, men det är sant. Se även sidorna 83, 84 och 88 ovan. 

 

Se vidare länken Industri, Att erövra rymden, extra. 

-  -  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             

 

 

/…/ Den Kosmiske Adam/Ljusbringaren till Gud 

(Mammon Herren):  

Med snåla händer du agerar, men du är en 

mäktig Herre –  

En liten bit mark under foten är tillräcklig för 

mig,  

Där förnekelsens fot fäster sig,  

Och din värld kommer att besegras. 

 

-1861 

-1861-18 

1861 

Madách Imre, 1823-1864 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dubbelstjärnesystem som är orsaken till de globala katastroferna av olika kända slag 

En fullständig träff av 

Nostradamus redan under 

1600-talet. 

Enok/Utnapisthim, Sumer 

Lameks enfödde son 

Kapitel X, 1-29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonien, 

Persien 

 

Tomas/Tamás,  

Toma bar Yehosef 

Armenien, Nazaret, Palestina 

Timmermannen Josefs enfödde son  

Kemény, Szabolcs József 

Magyarország, Baja 

Stockholm, Sverige 

Tibor Keménys enfödde son 

Och jag, Enoch, jag ensam såg bilden af all tings slut. Aldrig skall någon mensklig varelse se det, såsom jag såg 

det. Se motsvarande syn, länken vetenskap ””Svarta hålets hemlighet” sidorna 3-6. 

 

                        Nostradamus - Quatrains 

Century 2, Quatrain 41 

Den stora stjärnan skall brinna i sju dagar, 

Molnet skall framkalla två solar: 

Den stora besten skall yla hela natten 

När den store påven skall byta land. 
 



                                                            

 

      

 

 

                                                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TK TK 

Enok/Utnapisthim, Sumer 

Lameks enfödde son 

Kapitel X, 1-29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonien, 

Persien 

 

Tomas/Tamás,  

Toma bar Yehosef 

Armenien, Nazaret, Palestina 

Timmermannen Josefs enfödde son  

Kemény, Szabolcs József 

Magyarország, Baja 

Stockholm, Sverige 

Tibor Keménys enfödde son 

Och jag, Enoch, jag ensam såg bilden af all tings slut. Aldrig skall någon mensklig varelse se det, såsom jag såg 

det. Se motsvarande syn, länken vetenskap ””Svarta hålets hemlighet” sidorna 3-6. 

 
 

Människan är 

skapelsens krona – ”O” 

Den ursprunglige Guden förnekades på denna planet i senaste tusentals år 

 

Ändens tid  

Dan, 12:4 och 12:13 

 

”/…/ Men du, Daniel, må gömma 

dessa ord och försegla denna skrift 

intill ändens tid; många kommer att 

rannsaka den, och insikten skall så 

växa till.” 

 

”Men gå du fram mot ändens tid; 

sedan du har vilat, skall du uppstå till 

din del, vid dagarnas ände. /…/” 

 
 

Slutligen: 

5, Jesus sade: ”Lär känna det som finns 

framför era ögon, och det som är fördolt 

för er skall bli uppenbarat. Ty inget är 

fördolt som inte skall uppenbaras, och 

inget är begravt som inte skall uppväckas 

igen”. - Även Jesus ville att allt som är 

fördolt skall komma upp till ytan och att 

låta världen få kunskap. 

10. Jesus sade: ”Jag har kastat en eld 

över världen, och se, jag vårdar den 

tills den flammar upp”.  16. Jesus 

sade: ”Människor kanske tror att jag 

har kommit att bringa frid i världen. 

De vet inte att jag har kommit för att 

bringa söndring i världen, eld, svärd 

och krig.” 

Tibor E och jag, Szabolcs/ Josef 

Foto: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 

Michelangelo, Daniel, Sixtinska kapellet,     

                          Rom, 1511 

Tibor E och jag, Szabolcs/ Josef 

Foto: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 
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